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Mehran Tavakoli Keshe - Ja, goedemorgen, zoals gewoonlijk een fijne

dag. Waar en wanneer u ook luistert naar deze serie van het

Kenniszoekers programma van het Keshe Foundation Ruimteschip

Instituut voor kennisdeling. We heten u zoals gewoonlijk weer van

harte welkom. En het is interessant om te zien hoe het verhaal van de

KF en haar werk en het omarmen van een grotere en grotere structuur

van wetenschap technologie (T) en ruimte. (:12).

We zien dat we de afgelopen maanden in de sessies van ontmoeting

met de Schepper zoveel succes hadden en zoveel begrip en

ontwikkeling met deze systemen en met het delen van jullie tijd met

ons, dat we een punt hebben bereikt met onze artsen en

wetenschappers op de achtergrond, dat KF deze week een zeer

interessante internationale wat wij noemen, samenwerking met de

wellnesscentra heeft gelanceerd en wij in samenwerking met de

artsen, een zeer ongebruikelijke ontmoeting met de Ziel van de

Schepper en het welzijn van de Mens zelf hebben gelanceerd. Dit

programma is ongebruikelijk omdat we voorheen één sessie hadden

voor één vrijdag. Deze sessies, die nu op de KF worden gepromoot als

wellness, is voor iedereen die mee kan doen aan een sessie van 3

weken die 7, 14 en 21 juli is en de afsluitende week op 28 juli. We

houden een sessie van 3 uur, elk onderdeel.

Dit is een deel van de achtergrond van de programma's die we

maanden geleden hebben aangekondigd, waarbij we iedereen

kunnen bereiken op elk punt, elke bestemming, voor alles wat ze maar



willen. Zou het verslaving zijn, zou het voedsel zijn, zou het

willekeurige welznsijaandoening zijn die ze hebben. (:14) En we

denken dat dit een nieuwe dimensie (D) zal openen in wat wij 'Welzijn

van de Mens' noemen. Je hebt een psychologisch probleem, je hebt

een fysiek probleem, het kan zijn dat je tandpijn hebt, dat je kniepijn

hebt, of wat dan ook, en je wilt zien hoe je beter kunt worden, hoe

wellness tot stand komt.

We zijn niet in een medische wereld, we zijn in het begrijpen van hoe

we kunnen communiceren en nieuwe technologieën, die in werking is

getreden vanaf volgende week min of meer, in het proces van het

bereiken van alles wat mensen nodig hebben op hetzelfde moment.

Dit is een massa-onderzoek, [met] honderden mensen, en we hebben

dit gelanceerd. En we denken dat dit een van de eerste vereisten en

een deel van de ontwikkeling van ruimtetechnologie zal zijn. Waar we

de mens op elk punt kunnen bereiken. Hij kan op elk punt verbinding

maken met systemen. En 3 uur is meer dan genoeg om de cyclus te

voltooien. En dan het lichaam in de weken daarna leren, wat wij

noemen, 'zich erop af te stemmen'. We willen weten hoeveel we

kunnen bereiken en hoe ver we kunnen reiken.

Iemand belde me en [zei] ... "Kun je me hiermee helpen?" "Kun je me

daarmee helpen?" Het enige is dat je twee koptelefoons nodig hebt.

Eén op je hoofd en één daar waar je wilt dat de energie van je Ziel

naartoe gaat. Je wilt misschien een grote spier op één oog, of je wilt

een aandoening, artsen vertellen je, het moet dit oefenen, (:16). of je

hebt een andere aandoening, waar welzijn, je zet het op dat punt. En

dan voeren we op de achtergrond een enorme operatie uit voor de

Keshe Foundation om je te bereiken.

Misschien hou je van een watermeloen, misschien wil je verliefd

worden. We willen elke combinatie. Iemand zegt: "Kan ik het testen

met mijn kanker?" We zijn er niet aan de medische kant, maar als dit je

wens is, kun je het proberen. Het is een vrijheid van de... het bereiken



van het welzijn van de man. Ik wil me graag beter voelen in mijn leven,

kunnen we je emotioneel bereiken. En je weet waar je emotie vandaan

komt.

Dus, we hebben dit gelanceerd, je kunt daar verder gaan, ... met de

Keshe Foundation verkoopmedewerker voor deze operatie. Zij runnen

het niet, ze zijn aangesteld door de wellnesscentra om, wat wij

noemen, het "Promotiepakket" te distribueren. En het is voor 3 sessies,

3 weken lang, telkens 3 uur. En het is iets, een doorbraak waar we naar

op zoek zijn en die we doen.

Vergeet niet dat de Keshe Foundation nu betrokken is bij een

grootschalig project met een van de belangrijkste naties ter wereld. En

alles wat we nu doen, en wat we in de afgelopen 10 jaar hebben

gedaan, zal in de werking van onze ondertekende overeenkomst met

de Nationale Overheid gaan. We zijn een organisatie geworden die het

voorstellingsvermogen van veel Kenniszoekers (KS) te boven gaat. En

dat is wat jullie wilden, om de kennis, de technologie naar iedere mens

op deze planeet te brengen. En we hebben onszelf erbij betrokken,

met een van de leidende naties op deze planeet. En we werken aan die

vooruitgang, dat naarmate onze overeenkomsten tot bloei komen, deel

voor deel, beetje bij beetje, jullie er deel van zullen worden. (:18).

We worden onderdeel van een regering van één natie, in

samenwerking met een andere regering, die een leidende natie is,

maar de ondertekende overeenkomst is het gebruik van de

technologie voor vrede. Ik heb dit in 2007, 2008, met de Iraanse

regering ondertekend, en in de nieuwe overeenkomst die met de

regering is ondertekend, staat dat de technologie op basis van de

Keshe Foundation, "technologie in ruil voor vrede", wordt gebruikt.

Dus, wat we nu ook doen, op grotere schaal, u zult in de komende

maanden en weken begrijpen met wie we hebben getekend. Wie onze



belangrijkste partner is in de nationale en internationale operatie. En

deze sessies die we organiseren, zullen ons in staat stellen om in

samenwerking met de ruimtevaarttechnologieën,

ruimtevaartagentschappen, een nieuwe manier van werken te

ontwikkelen.

U, als u in de internationale nieuwsarena bent en u kunt horen, een

deel van de overeenkomsten van de Keshe Foundation in de afgelopen

weken is internationaal aangekondigd door de

ruimtevaartorganisaties. Maar daarbuiten waren er de discussies die

we hadden, en nu zien we dat het een Nationaal Programma lijkt,

totdat de Keshe Foundation binnenkomt en de Keshe Foundation en

de nationale operatie wordt.

We... we zijn uit de cocon gekomen van wat wij noemen 'stilzwijgen'

door regeringen in Europa, en vooraanstaande naties in de wereld

hebben de Keshe Foundation gesteund. En we zullen de resultaten

zien, jullie zullen het zien. We zijn aan het werk, het team van de Keshe

Foundation werkt heel hard op de achtergrond. Bewegen, alles stap

voor stap brengen, volgens onze afspraken, stap voor stap. Nationale

regeringen willen er zeker van zijn dat alles veilig is, dat alles klopt. En

volgend jaar of zo, twee jaar, (:20). werken we stap voor stap aan die

niveaus, werken we samenmet de nationale wetenschappers,

overheidswetenschappers, [met] bewijzen.

Velen van jullie Kenniszoekers zullen opgeroepen worden om deel uit

te maken van dit nieuwe werk. Een aantal Kenniszoekers is al benaderd

en doorloopt de overgang om deel uit te maken van deze Keshe

Foundation One Nation operatie met de nationale regering. Velen van

jullie zullen opgeroepen worden om zich aan te sluiten, afhankelijk van

jullie expertise, om deel uit te maken van het 500-koppige Keshe

Foundation Kennis Zoekers team, dat deel zal gaan uitmaken van de

nationale overheidsoperatie. Als we groeien, als we ontwikkelen, als we



de technologie stap voor stap bewijzen, door de ambtenaren, door de

tests, door het lab, door de wetenschappers, dan gaan we naar de

volgende stap. Het is een enorm project dat we op ons hebben

genomen en de eerste fasen van het project zijn al goedgekeurd door

de regeringen en een aantal kenniszoekers van de Keshe Foundation

zijn al begonnen met deze projecten. Ze weten wat ze doen en ze

weten dat ze deel uitmaken van deze nieuwe revolutie en evolutie in

de wetenschap.

Wat we graag willen begrijpen in de juli-sessies is hoe we de mens in

de ruimte kunnen voeden, collectief. Kolonisatie is voor ons niet alleen

ergens naartoe gaan en koloniseren, het is in staat zijn om alles te

bereiken. We kunnen niet alle tomaten en aardappelen kweken in de

kolonisatie, maar we kunnen jullie bereiken via de energieën van de

velden, dat jullie gevoed worden.

We kunnen geen pendeldiensten voor "expats" hebben, zoals de

Amerikanen Berlijn voedden (:22). We doen die "airdrop" door

communicatielijnen, door nieuwe ontwikkeling van de technologieën.

En als we dit doen, wanneer we bij de ontwikkeling van

ruimtetechnologie komen, en als we door regeringen aankondigen om

met kolonisatie te beginnen, in de komende jaren, dan wordt

kolonisatie gemakkelijk. Wat jullie de afgelopen maanden met ons

hebben gedaan, en wat we in juli en daarna doen, zou ons in staat

stellen om dat deel van de technologie te springen, dat we koloniseren,

maar we hoeven niet elke week, elke maand shuttles te nemen om een

paar mensen op de maan of een paar mensen op Mars te voeden. We

voeden honderden. Het kolonisatieprogramma, dat je nu hoort in de

achtergrondaankondigingen van (een van) de leidende naties, zal

honderden mensen voeden, niet een of twee wetenschappers. Dit is

geen kolonisatie.

Dan begrijp je hoe belangrijk deze juli-sessie voor ons allemaal is. Jullie

nemen deel aan een grootschalig, veelzijdig dimensioneel project van



de Keshe Foundation, dat de komende tijd geïmplementeerd zal

worden in het ruimteprogramma. Zoals we al zeiden, we komen naar

jullie toe als we hulp nodig hebben, we komen naar jullie toe als we

onze vreugde delen en we komen naar jullie toe als we de technologie

delen. Velen van jullie zijn gestopt met de gewoonte om chocolade te

eten, toen het een verslaving was. En velen van jullie stopten met

andere persoonlijke gewoonten. Het heeft ons laten zien dat we wel

degelijk kunnen bereiken. Velen van jullie hebben ons laten zien hoe

pH kan worden verhoogd via de technologie. Hoe we je gelukkig

kunnen maken. En nu is het gezicht van meerdere, veelzijdige

dimensies. Wat betekent dat je honger zou kunnen hebben, je komt

voor het eten in die 3 uur, (:24). een half uur daarvoor, nog een half uur

wil je een spier bereiken, in nog een half uur had je hoofdpijn, en je

verdeelt hoe je die 3 uur zou besteden.

Je stuurt het naar ons, je neemt het op: "Ik wenste, ik wilde en ik kreeg."

En "waarvoor ik kwam." Zo wordt het een begrip met meerdere

structuren, dat verschillende culturen, verschillende nationaliteiten en

verschillende religies omvat, die jullie allemaal hebben. En we zien hoe

emoties veranderen in deze 12 uur durende sessie. Dus, als je naar de

website van de Keshe Foundation gaat en jezelf aanmeldt, begrijp dan

alsjeblieft dat de rekeningen van de Keshe Foundation in Nederland

volledig gesloten zijn. Keshe Foundation, jullie stuurden fondsen naar

de Keshe Foundation in Nederland. Dat is nu allemaal gesloten. Alle

betalingen moeten via de links gaan, die zijn gegeven, en moeten via

hetzelfde gaan. Als je donaties doet aan de Keshe Foundation, wacht

dan alsjeblieft tot we verder bekendmaken hoe het wordt opgezet en

hoe het zal gaan.

We komen bij het onderricht. We komen op het punt dat we zelfs

begrijpen wat de Intro (video) zei. In de laatste sessies vroegen we jullie

om te kijken door wat we het tweede scherm (gordijn) noemen,

tweede visie, waarbij je je ogen sluit en je ziet en je kijkt. En velen van



jullie hebben het misschien geprobeerd, maar je ziet duisternis, je ziet

geen licht. Omdat je het licht moet leren zien. Je moet leren naar het

licht te kijken. (:26).

Zoals we in de Intro zeiden, neem je banaan als een vitamine als een

zaadje in je maag, En het wordt dat proces van de (Gans) "Patch," waar

je, een Gans Patch aan de voorkant plaatst, met een verhouding van,

laten we zeggen 1, en je plaatst een grotere Gans Patch met een

verhouding van 3 aan de achterkant, waar de, door de eigenschappen

en de kenmerken van het plasma, de grotere probeert de zwakkere te

voeden, de sterkere probeert de zwakkere te bedekken, om het weer in

balans te brengen. Dit is het werk van de Schepping, altijd evenwicht,

en niet om beter te zijn. Ik geef voor jou om gelijk te zijn aan mij. En in

dat proces, als Kenniszoekers, dragen we energie over via het lichaam.

Je neemt banaan, en de banaan creëert de Gans, en opent dan de

overgang van de vitamines, die in de banaan zitten, om geabsorbeerd

te worden uit de omgeving.

En we weten dat de omgeving bestaat, omdat we het de aura van het

lichaam van de man noemen. De aura van het lichaam is niet alleen de

warmte van de huid, het zijn al deze energieën die door de banaan en

de anderen veranderen. Als je naar de aurafoto's kijkt die worden

gecreëerd, verandert het door je voedsel, verandert het door je emotie.

Wat je neemt, wat je geeft.

Nu is het hetzelfde met je gezichtsvermogen. Je kijkt en zegt: "Ik zie

niets. Het is donker." Het geheim is dat je het zaad in je emotie, in je

Ziel moet plaatsen. En we hebben dit getest, zoals je in de Intro hoorde,

(:28). bij honderden van jullie die naar Linz kwamen. Onze artsen testen

dit voortdurend met degenen onder jullie die in verschillende

processen met hen zijn. Jullie zitten in het zaad van: "Ik wil mijn

moeder zien. Ik wil liefde tonen." En je creëert dat zaadje, die liefde, niet

zo sterk dat je de liefde van de moeder overweldigt. Je wordt die



banaan. Daarmee krijg je de communicatielijn met de Ziel van de

moeder. Dit is het geheim van het gebruik van de tweede visie.

Je kunt met honderden mensen tegelijk omgaan. Een geheim dat de

mensheid niet heeft begrepen over de structuur van zijn oog, is de

kleur van zijn oog, de vorm van het oog. Je hebt een oogbol en dan heb

je een cirkel met een andere kleur, die de vorm van het heelal is, de

vorm van een plasma. Waarom is je gekleurde deel van het oog rond?

Daar is een reden voor. Het absorbeert bepaalde krachtvelden, in de

dimensie van het plasma. Zie je die kleur, de kleur van je oog, dicteert

de emotie die je draagt. (:30). Het bepaalt zelfs de kleur van je huid. De

kleur van je haar. Omdat het niet alleen een visie is, het is niet alleen

voor jou om te zien, het is de lijn van emotie.

Het is de reden waarom we verschillende culturele, mentale verschillen

hebben in de naties, wat we naties van ons hebben gemaakt en het

culturele gedrag dat we hebben gecreëerd. Een kleine verandering in

de toon van het oog creëert verschillende emoties. En dit wordt een

deel van de kenmerken van het leven. Als je naar je oog kijkt, zie je

alleen de kleur. Maar het belangrijkste deel van je oog is het witte deel,

niet het gekleurde deel. Het gekleurde deel is voor je lichamelijkheid

(P). Het witte deel is een deel van je Ziel. Het is waar de Ziel

transporteert, transmuteert, waar de Ziel altijd, ongeacht de kleur, zijn

communicatie houdt, zijn lijn van opening.

Er wordt altijd gekeken naar de kleur van het oog. Onze artsen kijken

ernaar, omdat ze fysieke artsen zijn. Wanneer je droomt, ga je niet door

dat kanaal. Wanneer je droomt, droom je door het wit. Het is een reis,

de ruimtedimensie van de Ziel. (:32). Daarom, als ik je blijf vertellen, leef

je een tweedimensionaal leven zonder het te weten. Het oog van de

man kijkt naar de persoon vooraan. De Ziel van de Mens (STM) door het

wit, ziet de Ziel van de persoon.

We hebben het belangrijkste deel van ons leven genegeerd. Wat

gebeurt er met de blinde mensen? Wat gebeurt er met de mensen die



alleen wit hebben? Wat gebeurt er met onze kinderen als ze geboren

worden? Nu begrijp je hoezeer de mens het tweede deel van zijn leven

al die tijd heeft genegeerd.

Als je je ogen sluit, als je de sluiter naar beneden doet, sluit je de

dimensie van lichamelijkheid af, niet de Ziel. En dit is waarom we ons

soms dromen herinneren, we zien ze als visueel, omdat de oogbol, als

een wit, met dit deel, dat een fysiek deel is, deel uitmaakt van

hetzelfde, een deel van de velden wordt geabsorbeerd, er doorheen

wordt aangeraakt terwijl het gaat, en je herinnert het je als een droom.

Dus als we je de volgende keer vragen je ogen te sluiten, til dan de

oogbol op die het meeste wit gebruikt. En plaats dan het zaad in je

emotie en de Ziel, dat ik de moeder wil zien. Ik wil de hele familie zien.

Mijn vader, (:34). mijn broer is half dood, half levend. Sommigen op de

Maan, sommigen op de Aarde, sommigen in Afrika, sommigen in Azië.

Dan begrijp je de veelheid van de kracht van het gebruik van je Ziel.

Multitasking is niet de taak van de Ziel. "Altijd bezig zijn" is de taak van

de Ziel. Daarom zeg je: "Ik ging en iemand trok me terug." Die iemand

is je Ziel, die door het witte (deel van het oog) kijkt, zich bewust is van

wat de lichamelijkheid niet ziet, maar in openheid instructies kan

geven, kan interageren met je fysieke dimensie en deze terug kan

trekken. Je doet dit via de emotie en de Ziel en je geeft jezelf kanker.

Geen enkel deel van het lichaam van de mens, geen enkele haar, is

zonder doel geschapen. Je lever absorbeert veelzijdige dimensies van

energieën, zoals jij het noemt, verschillende proteïnen en wat dan ook.

Het oog van de man heeft een veelzijdige werking. Het gekleurde deel,

dat zorgt voor interactie met de lichamelijkheid, en het witte deel, waar

zich de communicatielijn van je Ziel bevindt. Wanneer je sterft,

beweegt je oog, meestal naar boven, om de Ziel te laten vertrekken. De

lichamelijkheid heeft geen nut meer. (:36).



Misschien begrijp je nu waarom we dit doen. Nu begrijp je waarom veel

mensen in coma naar dezelfde positie bewegen. Nu begrijpen we

waarom een paar weken geleden, toen je met ons de Ziel van de

kinderen verhoogde, ik je leerde hoe je het tweede (Oog) moest

gebruiken, omdat je de Ziel van de kinderen bereikte. Dit is waarom de

baby's altijd diep kijken. Het knipperen van het oog is voor het fysieke

deel. En begrijpen om de Totaliteit te registreren.

De wereld van de verbeelding gaat op dezelfde manier. We staren in de

verte, omdat we de dimensie van fysieke verbeelding toestaan. Nu

begrijp je hoe je je ogen gebruikt. Je begrijpt nu dat niets toevallig is.

Speel met jezelf iets heel interessants. Velen van jullie spelen

computerspelletjes. Ik weet dat wij de generatie zijn die

computerspelletjes speelt. (:38). Ik speelde de eerste spellen toen ik op

de universiteit zat. Toen de eerste spellen uitkwamen, deden we "klik,

klik". En het heeft zich ontwikkeld tot een multi [sociale] structuur van

vandaag, spelletjes spelen.

Stel je geest in en bepaal vooraf het spel. Je zult winnen. Dit betekent

dat je zelfs met de structuur van de Ziel [de] controle computerspellen

kunt spelen. Daarom zijn sommige mensen er heel goed in. Zonder de

visie via de Ziel te kennen en vast te leggen, creëren ze energieën die

hen in die richting sturen. Ik doe dit nog steeds. Ik speel een aantal

spellen en dan zeg ik, in dit spel wil ik dit en dit, en ik krijg wat daarna

onmogelijk was. Dus de wereld van magnetische velden van

elektronica kan nog steeds gemanipuleerd worden, laat staan de

overdracht van energie en informatie en emotie. Je kunt geen kwaad

doen. Je kunt alleen verheffen. En je kunt alleen ontvangen om je

eigen Ziel te verheffen.

Toen we jullie vertelden dat we jullie de Ziel van de Christus lieten zien,

was dat omdat jullie nederig genoeg waren om hem als een energie

van hogere orde te accepteren en jullie de liefde in jullie Ziel plaatsten



en jullie het ontvingen. Dat is het geheim van het spel, je zet die

banaan als liefde van je Ziel voor de Christus, zegen zijn naam. (:40). Je

ziet jezelf niet lager, maar je zet het kleine zaadje van liefde in je Ziel,

dat het met Hem verbonden is. Je doet hetzelfde met je moeder, je

doet hetzelfde met een ander standpunt in het Universum. Ik zie je aan

de donkere kant van de Maan.

De komende tijd zal ik je leren hoe je dit voor elkaar krijgt. Hoe je

nauwkeurig kunt lokaliseren, zelfs met een satellietsysteem van

vandaag zul je geen 5 centimeter van je positie afwijken, je zult elke

keer "op de roos" op positie zijn. Je stemt af om van New York naar

Teheran te verhuizen om je moeder te ontmoeten. Je creëert de liefde

van de moeder in je Ziel, het plezier dat ze je gaf. En als je de relatie en

de kracht van het veld begrijpt, wanneer je in Teheran landt, wil je de

moeder knuffelen, de moeder zit in je arm. Je wilt je bus niet knuffelen

wanneer je in Teheran landt. Dezelfde emotionele afstand plaatst je

voor hem. Dezelfde emotionele afstand in combinatie met de Ziel van

Fysiek (STP) dicteert de positie. (:42).

Dus het systeem dat energie gebruikt om de geest te besturen, of de

STP, zal de positie en afstand dicteren. Je hebt niemand in Teheran,

maar je wilt naar het mooiste restaurant waar je 20 jaar geleden hebt

gegeten, je hebt in Teheran gehoord maar de GPS laat het je niet zien,

je wilt er naartoe. Dat maakt systematisch gebruik van de Ziel van de

anderen die er geweest zijn. Het is alsof je op straat vraagt, "kun je me

vertellen waar deze winkel in deze straat is?". Nu wissel je met de Ziel

van degenen die er zijn, die er geweest zijn.

Als we een magneet op een set magneten plaatsen, zien we hoe de

anderen bewegen om zich aan te passen, niet slechts één. Dus je

maakt die verbinding, omdat je in die positie wilt zijn. De anderen

geven aan hoeveel ze bewegen en waar voor jou is, te zijn, voor jou om

die magneet te plaatsen. Zo gaat het ook.



Als je door de STM, door de STP reist, verdwaal je nooit. Je landt altijd

waar je moet zijn en je traint jezelf. Dus, de volgende keer als je op straat

loopt, de volgende keer als je voor je kat zit, de volgende keer als je je

moeder vasthoudt, de volgende keer als je een bloem voor je neerzet en

van je schoonheid geniet, (:44). probeer dan tegelijkertijd door het

oogwit te kijken en de Ziel te zien. Dan, ik heb het je al vaak gezegd, zult

gij niet liegen. Dan begrijp je hoe je de schizofrenie van lichamelijkheid

leeft in de velden van het Universum en wanneer je het oog sluit noem

je het, de droom. Je bent je hele leven een dromer geweest, maar de

droom van de werkelijkheid, niet de droom van wat wij fantasie noemen.

Je gezichtsvermogen heeft ongeveer 17 kilometer horizonzicht, min of

meer. Je Zielsvisie is [het] Universum en [de] Unicos. Nu begrijp je de

trucjes, dat wanneer je in juli bij ons komt, waar je naar moet zoeken,

en hoe je moet zoeken, en hoe je de energie moet dimensioneren, via

de Ziel. En dan, door de dimensie van emotie, de positie van

lichamelijkheid. Het zal interessant zijn, als sommigen van jullie niet

houden van een kleine bobbel ergens op je lichaam, en in juli

concentreren jullie je erop, en die kleine bobbel is er in juli niet meer,

dan is dat geen toeval. (:46). Omdat je leert om de Ziel en de emotie

van lichamelijkheid samen over te brengen naar waar de

lichamelijkheid zich manifesteert.

Dit is wat je doet als je de diepe ruimte in reist zonder "apenpak". We

leven dit leven met een "apenpak" binnen de atmosferische toestand

van het Zonnestelsel. Omdat het materiaal is gemaakt, is het "pak" dat

we dragen gemaakt uit de interactie van de veldsterkte van onze Zon,

ons Zonnestelsel, het is blauw. In het volgende Zonnestelsel, hiernaast,

is de veldenergie van het plastic dat jullie als "apenpak" dragen in

gasvormige toestand. Wat ga je doen met het lichaam dat erin zit? Nu

begrijp je waarom de mens het gebruik van de veldenergie van de Ziel

moet begrijpen.



Nu begrijp je zelfs waarommensen die ons vertellen dat ze in de

positie van de dood kwamen te staan, een licht zagen. Dit is een punt

wanneer de STM, energie van de STM, de veldsterkte van de STP van

de Mens kruist. De interactie van twee velden creëert licht, en die

lichtpositie creëert een dimensie van vrede. Ze praten altijd, het is zo

vredig. Ja, omdat je nu omhuld bent door de energie ervan. (:48). Je

hebt toegestaan dat het zich om je heen uitbreidde en voltooide.

Nu begrijpen we het hele proces van schepping en dood, als je de

structuur van je oog begrijpt. Nog meer, je kunt begrijpen waarom je

een ruggenmerg hebt en waarom je ruggengraat, je neurale systeem

zelfs wit is, groenachtig van kleur. En waarom het langs het lichaam

van de mens naar de grond gaat. Het is als een vulkaan. Je hebt het

omringd met een schedel. Het kan nergens anders heen dan voor

communicatie langs de lijn die jullie ruggengraat noemen. Het maakt

niet uit of je op vier of twee benen loopt.

Nu begrijp je, zelfs de dieren die geen botstructuur hebben, hoe de

Calcium (Ca) structuur in hun lichaam zijn energie overdraagt via het

Aminozuur (AA), verbonden met het Calcium. Je hebt geen

ruggengraat in de ruimte nodig. Het Calcium in een deel van de ruimte

zal veranderen in Magnesium en een ander deel om dezelfde

communicatielijn te creëren. Op sommige punten kan de mens nooit

overgaan van energie naar fysieke materietoestand, om een lichaam te

worden, om lichamelijkheid te krijgen. Omdat de veldsterkte zo is, kan

dat leiden (tot) het openen van het plasma van de STM. (:50). Het

plasma creëert voortdurend lagen om zichzelf te beschermen, om zijn

integriteit te behouden, omdat het zich in zijn centrum bevindt.

Nu begrijp je hoe je als lichaam deze twee dubbele levens hebt

geleefd. Nu zou je zelfs moeten begrijpen hoe de positie van je ogen en

het volume van het gekleurde deel ten opzichte van het witte deel je



gedrag, je emotie, je openheid, je "betekenis-zijn" dicteert, zodat je een

heleboel dingen kunt zijn.

Wanneer je met mensen omgaat, is de eerste interactie om in de ogen

te kijken en de Ziel te zien. Het maakt niet uit of ze een donkere bril of

een lichte bril dragen. Lichamelijkheid heeft geen dimensie als het

gaat om de positie van de Ziel. Je moet begrijpen, nu de kennis die je

hebt gekregen diep genoeg is, (:52). en geleidelijk het punt van begrip

bereiken, dat je op geen enkel punt in tijd en positie het zicht nodig

hebt om te zien of de dimensie van lichamelijkheid hebt om te leven,

als je erin slaagt de dimensie van de velden van je bestaan te begrijpen.

Ik heb ooit gezegd dat één atoom waterstof het hele universum kan

bedekken. Zo is één zaadje liefde. En dit is hoe de Schepper schiep,

liefhebbend wat hij heeft, binnenin (?? zichzelf). En we hongeren ervoor.

En we werken eraan dat wanneer we de lichamelijkheid beëindigen, we

geliefd zijn, dat we naar de hemel gaan, wat de nabijheid van Zijn Ziel is.

Het zit in ons en in onze Ziel. En als we leren om te doen, om die banaan

in het zaad te zijn, de hele tijd als liefde en zorg, dan begrijp je het

principe van Mitra. Je hebt geen tijd om iets anders te doen dan goed te

denken. Je hebt geen andere tijd dan goed te handelen. En geen tijd

dan om daadwerkelijk goed te doen.

Nu begrijp je het belang van je oog. Want als je eenmaal leert dat de

kleur en het wit hetzelfde moeten werken, kun je niet liegen door de

kleur waar de Ziel je de waarheid vertelt. (:54). Dan begrijp je toen ik je

vorige week vertelde, toen ik vooraan stond, dat ik wist dat er tegen

me gelogen werd, omdat de Ziel me vertelde dat ik verraden ben.

Het leven, het fysieke leven, in elke dimensie, heeft zijn fysieke

interactie en zijn Zielsinteractie. Het maakt niet uit waar je verschijnt,

waar dan ook in het Universum. Dit principe verandert niet als je op

Aarde bent, op Maan, op planeet Zeus, of binnen de Ziel van de

Schepper zelf. Dan begrijp je hoe Mozes loog, dat elk gebod had, 'Uw



zal niet liegen." Omdat hij wilde liegen. Omdat hij het dan niet zelf had

kunnen doen.

Nu begrijp je veel over jezelf. Als je nu je ogen sluit en zegt: "Ik zie niets",

begrijp je dat je geen bloem kunt krijgen als je het zaad niet zaait. En je

moet leren hoe je het zaad moet laten groeien om die bloem te

worden. (:56). Je moet jezelf opnieuw leren hoe ik het fysieke zie, of met

het oog van de Ziel. Veel mensen noemen het ‘het derde oog,’ maar in

feite is het je eigen oog, het is wat je negeerde.

Jullie zullen geleidelijk door het onderwijs te begrijpen, naarmate we

verder gaan, hoe je deze energie naar buiten kunt transmuteren om,

wanneer je daar zin in hebt, die cocon, die schuilplaats, die het plasma

omhult, te creëren. En je zult zien hoe je je leven verandert, want er is

geen tweedimensionaal leven ten opzichte van de anderen, want het

heeft één dimensie. En die dimensie komt voort uit de samenwerking

van het fysieke leven en de Ziel tegelijkertijd.

Nu begrijp je hoe we jullie geleidelijk aan zowel passagiers van de

fysieke UFO als passagiers van de STM als een energieplasma van de

mens laten worden. Dan vraag je je af waarom we de UFO's en de

raketten en wat jullie ook creëren nodig hebben. Er is een plezier in

alles. Heel snel zul je er genoeg van krijgen om alles alleen maar te zien

zonder tastbaarheid, dat je ernaar verlangt om een tijdje terug te keren

in de dimensie van lichamelijkheid. (:58). Om te kunnen voelen en

aanraken waar je van houdt.

Vergeet niet dat je niet anders bent dan de Schepper. Hij zei: "Ik heb de

mens gemaakt naar het evenbeeld van Mijzelf." Ik maakte Mitra om de

dimensie van lichamelijkheid lief te hebben. Nu begrijp je dat je niet

anders bent. En je moet leren om jezelf te onderwijzen. Er is geen

richtlijn, er is geen Profeet om je te leren hoe je het moet doen om je de

volgende keer te misbruiken.



Wanneer je deze keer je ogen sluit, om de Ziel van een kind dat

misbruikt wordt te bereiken, je te verplaatsen, om de emotie van de

wereldpresident te verplaatsen, naar een vreedzame president, creëer

dan eerst die liefde in jezelf. Dan zul je het kind vinden om te verheffen,

de president om te verplaatsen. Zoals ik altijd zei, het zit in het

geschrift, zelfs de steen heeft een Ziel. Als je de kracht van de Ziel van

de steen vindt, zul je erin leven als je dat wenst.

Dat heb ik vaak gedaan. Ik heb daar eeuwenlang gezeten, de mens

voorbij zien gaan. Het leven is er niet om actief te zijn, om de hele tijd

iets te doen. Het leven is er om te genieten van de tijd dat je iets wilt

doen. (1:00). En wanneer je een dimensie van de Ziel hebt, is er geen

tijd. Altijd is [het] nul. Omdat je de stap van tijd bepaalt vanaf het punt

van manifestatie en beweging. En het is nooit te laat, want jij bent de

starter van de tijd. De dag begint voor de man in Japan, 6 of 10 uur voor

jou, als hij wakker wordt om de dag te zien. Terwijl jij nog slaapt,

wachtend tot het licht wordt, begint jouw dag. Daarvoor, voor jou, nul

tijd, omdat je slaapt.

Het is hetzelfde met de STM. Waar je ook begint, je begint vanaf dat

nulpunt. Ik manifesteerde mezelf op dat punt, en duizenden jaren later,

in een ander punt in de dimensie van de tijd die ik beloofde dat het zou

zijn. Ik deed hetzelfde in een andere tijd, in een andere naam. En toen,

omdat ik daar was, werd ik die steen, terwijl ik toekeek hoe de tijd

verstreek. Toen vervulde ik mijn beloften. Omdat ik weet waar ik de STP

kan manifesteren binnen een andere Ziel, of binnen de Ziel van

zichzelf.

Nu begrijp je de grootste magie, een manifestatie van vele profeten.

Dezelfde Ziel. Belofte van tijd, de vervulling van wat ik mezelf beloofde,

dat ik zou doen. Het is hetzelfde met jou. (1:02). Jij beslist. Nu begrijp je

de manifestatie van de Ziel door het wit van je oog. De volgende keer

dat je je oog sluit, zeg je niet: "Ik zie niets." Natuurlijk doe je dat niet. Je



hebt die banaan toch niet genomen? En als je die banaan eenmaal

hebt, zullen alle energieën van de bananen in het Universum zich op

jou richten, zich met jou verbinden, je neemt wat je nodig hebt. Je

verbindt je met de Ziel van één mishandeld kind, en die Ziel is

verbonden met vele andere mishandelde kinderen, dan ontvangen ze

van jou. Nu begrijp je hoe het werkt. Het moet erin zitten, alleen maar

geven en niet nemen. We nemen een pauze en komen terug. En we

beantwoorden alle vragen die jullie hebben. Rick, wil jij ons door een

pauze leiden?

<<< Pauze >>> >>> 489 KSW 8 juni 2023 (1:10).

K- Nee, ja, iets om vooraf te vertellen, we gaan het later aankondigen.

Op 22 juni, donderdag les. Er wordt lesgegeven van 10:30 tot 12 uur,

slechts anderhalf uur. We beginnen niet om 9 uur, maar om ongeveer

10:30 tot 12 uur. Dus, we zullen daar een aankondiging voor doen, maar

Kenniszoekers niet aanstaande donderdag, de donderdag erna. Over

twee weken is het onderwijs anderhalf uur, als het om 10:30 uur begint

en niet om 9 uur.

R: Oké, goed. We zullen ervoor zorgen dat dat voor iedereen duidelijk is

voor die workshop. K- Yep. Nog een vraag?

Ja, nog één ding dat ik moet aankondigen. Het onderricht vanaf juli,

(1:12). op donderdag zal een nieuwe tijd krijgen, dat we het van 9 uur in

sommige weken zullen verplaatsen naar een andere tijd, waarschijnlijk

rond 12 uur, in plaats van 9 uur. En zo zal het een paar keer blijven,

maar we kondigen het aan als het zover is.



Vraag: ... Hallo meneer Keshe, ik heb onlangs wat aluminiumganzen en

aluminiumaminozuur gemaakt. Is mijn conclusie juist, dat als we

velden van Aluminium Aminozuur zouden kunnen gebruiken op een

persoon, om hem te helpen als hij lijdt aan Aluminiumvergiftiging? Uit

wat ik tot nu toe geleerd heb, leid ik af dat de velden van aluminium

aminozuur in verbinding staan met de cellen van de vergiftigde

persoon en dat de inhoud van aluminium Gans in deze aminozuren in

verbinding staat met de velden van aluminium in het lichaam en het in

evenwicht brengt. Dus nu zou het Aluminium in het lichaam zijn

velden losgemaakt van de cellen en het lichaam zou een

gemakkelijkere tijd hebben om het te verwijderen. Komt deze aftrek in

de buurt van wat er zou gebeuren?

K- In theorie heb je gelijk. In werkelijkheid raak je aluminium nooit aan.

Aluminium, Lood, (1:14). en een paar andere materialen mogen nooit

gebruikt worden door Kenniszoekers, je mag er nooit de Gans van

produceren. Het maakt niet uit of je het produceert en ergens bewaart.

Deze materialen hebben affiniteit om zich te hechten aan, als gevolg

van de opbouw van het veld plasma interactie aanwezigheid van

Magnesium en aanwezigheid van conversie van de velden als gevolg

van de aanwezigheid van de verschillende veldsterkte, tot stolling of

manifestatie van deze materie in de hersenen. We hebben hetzelfde

probleemmet Mercurius. Dus theoretisch heb je gelijk. Fysiek adviseer

ik je met de kennis dat we nooit Gans hebben gemaakt van

aluminium, kwik of lood en nog een paar anderen. Omdat het

veldsterkte is, is op een veldsterkte van het deel van de emotie van de

man.

Je denkt dat je verwijdert, maar je kunt nog meer ellende toevoegen

aan het hele werk. (1:16). Je zou nooit, in een fysiek menselijk lichaam

op deze planeet, deze 3 Gans'en moeten maken. Als je ze gemaakt

hebt, stop ze dan in een container van zichzelf en begraaf die diep in

de grond. En als je kunt, bouw er dan een betonnen cocon voor, dat het



daar voor een lange, lange, lange tijd blijft. Dat het zelfs niet naar

buiten sijpelt om andere wezens van deze planeet te schaden,

binnenin de planeet. Dus mijn advies aan jullie is, denk er zelfs niet aan.

Volgende vraag.

R: Dus, ik denk dat zijn volgende vraag, je zou waarschijnlijk zeggen,

nee, voor zover andere toepassingen met Aluminium Gans, hebben

met betrekking tot plasma-apparaten, zoals de MaGrav Power Unit

Plasmacondensatoren of plasma-batterijen?

K- Nee, niet gebruiken, niet gebruiken. Het is gewoon zijn veldsterkte.

De veldsterkte ligt heel dicht bij een deel van de veldsterkte van het

aminozuur (AA) van de hersenen en emotie. Aluminiumvergiftiging of

extra aluminiumvelden kunnen dementie, inwendige bloedingen,

blindheid en verlies van oriëntatie veroorzaken.

We weten dit vooral van het Oostblok. In het Oostblok gebruikten ze

vóór de jaren negentienhonderdnegentig (1:18) aluminium als vergif

voor ratten en voor het desinfecteren van silo's met rijst, graan en meel.

En alle arbeiders die dit sproeiden, kregen enorme problemen. Ze

hadden speciale teams die desinfecteerden en alle arbeiders in deze

teams hebben op de lange termijn enorme problemen gehad. Kom

dus niet in de buurt van deze dingen, in welke vorm dan ook.

Een van de meest afschuwelijke is Mercurius en hoe je het noemt,

Lood. Ze hebben een kracht en de kracht van de emotie. En we hebben

gezien in het rapport aan de

(Amerikaanse) Senaat toen de interactie, die verborgen was voor het

publiek en toen een lid van de Senaat jaren geleden aandrong,

moesten de vaccinatiebedrijven bekennen dat ze kwik gebruiken in 3

MMR-injecties voor kinderen, wat veel problemen voor kinderen met

zich meebracht. Dit is een verslag van de rapporten van het Witte Huis

en de Senaat die dit door de jaren heen heeft gevolgd. (1:20). En nu



zeggen ze dat ze het zonder kwik produceren, maar toch heeft de

combinatie van chemicaliën hetzelfde effect als de twee, drie samen.

Dit is nu een discussie met veel wetenschappers in de wereld, dat de

drie MMR niet in het eerste jaar, twee jaar aan kinderen moet worden

gegeven, maar uitgesteld tot de puberteit. Veel artsen steunen dit, zelfs

hun eigen kinderen. Ze geven de MMR niet in de eerste cyclus, zoals ze

nu doen. Omdat een heleboel papieren in verband staan met een

heleboel andere problemen. Veel artsen hebben de ouders gevraagd

om de MMR na de leeftijd van 12, 14 jaar in te spuiten.

Maar wat ik onlangs in een vergadering deed, en ik legde hen uit, is dat

je dit nu injecteert op een punt van de verandering in het leven, je zou

een nieuwe cyclus raken. Weten we wat het effect is op die cyclus,

alleen maar omdat we het uitstellen? Zullen we meer agressieve

kinderen zien? Zien we meer andere dingen bij de kinderen op het

moment dat ze kwetsbaar zijn en er veranderingen plaatsvinden? En

het had allemaal te maken, oorspronkelijk, met Mercurius, dat in de

hersenen, wanneer het geïnjecteerd werd, er een Gans van werd. En

het raakte de emotie. maar het verandert permanent de, wat je noemt,

de hersenoperatie. En hoe meer artsen ik in de loop der jaren sprak,

niemand begreep waarom ze deze drie samenvoegden. Ze waren blij

met individuele injecties. (1:22). Farmaceutische bedrijven verdienen er

gewoon veel geld mee. En een groot deel van de mensen en gezinnen

betaalt er de rest van hun leven voor.

Nog een vraag?

V: ... Toen ik gisteravond hoorde dat iemand deze aluminium Gansjes

maakte, was ik geschokt. En, hoe weinig kennis de mensen die de Gans

maken in hun repertoire van begrip hebben. Ons werd altijd geleerd

dat je de vier belangrijkste Gans gebruikt en daar kom je niet onderuit.

En zelfs toen ik het maakte, die Gans van aluminium, was het



verschrikkelijk. Het was absoluut verschrikkelijk. Ik bedoel, ik heb een

aantal Gans gemaakt, maar ik heb nog nooit zoiets afschuwelijks

gevoeld als de Gans van Aluminium en het gevoel ervan. Het was het

gevoel ervan. Als je het in je buurt krijgt, heb je zoiets van, wat is dit in

hemelsnaam? En je wilt het gewoon pakken, het was ver van me

vandaan. En deze jongeman stopte er CO2 en andere Gans in de buurt.

(1:24). Eerlijk waar, ik flipte bijna. Ik kan niet geloven dat dit een

misverstand was. En ik wil je heel erg bedanken dat je er vanavond op

bent ingegaan, want dit is echt belangrijk. Je moet deze Gans niet

maken, ze zijn niet goed voor ons en ze hebben niets te maken met de

kennis van de Schepping. Ze zijn als het ware een subset van wat je

kunt creëren, maar als ze gecreëerd zouden worden, moet je precies

weten wat je doet om dat te bereiken. En het was, eerlijk waar, ik was

gisteren "stomverbaasd".

K- Wanneer heb je het gehoord?

R: Het was in de Keshe Plasma Reactor Groep en we waren het

allemaal, of een aantal van ons, niet eens met het maken van

Aluminium Gans en spraken er met Peter over. Peter gaf een

presentatie over het maken van Aluminium Gans en liet het zien. En

we suggereerden dat het geen goed ding was om te produceren.

K- Als je het kunt verwijderen, laad dit dan opnieuw en verwijder het.

Van je lesgeven, van je, hoe noem je het, programma.

R: Nou, we zeggen tegen mensen dat ze het niet moeten doen, dus...

K- Als je terug kunt gaan, omdat... Ja, niet om het te doen, maar als ze

niet luisteren, als ze niet luisteren naar dit programma, of de anderen

zoals dit, zullen ze denken dat dit de manier is om het te doen.

R: Juist, oké, ik zal het verwijderen.

K- Wis het, wis het uit je brein.



R: Ja, laten we het onderwerp gewoon helemaal vergeten.

K- Dit is iets wat we weten, (1:26). we weten, dat het aluminium vervuilt.

We hebben hiernaar gekeken. Hetzelfde...

R: We hebben er verschillende keren naar gekeken en je hebt nu al een

paar jaar hetzelfde antwoord voor de Aluminum, de Lead, enzovoort.

We horen dezelfde verhalen.

K- Omdat we weten, we weten, we weten, we zien het resultaat. Een

van de andere effecten die we zien, effect, is Plutonium. Veel van jullie

hebben geen toegang tot dat niveau, maar als kernfysici hebben we er

wel toegang toe. Gans Plutonium en bepaalde isotopen maak je nooit.

R: Ik suggereerde dat de Gans van Uraniummisschien geen

goede was om op te focussen. K: Het is een hele goede.

R: Is dat zo?

K-gans van Uranium in de isotopen 235 is extreem waardevol.

Sommige isotopen van plutonium hebben hetzelfde effect als wat jullie

kwik noemen. Maar het effect van de energie van plutoniumisotopen is

dat het de, wat je noemt, het sperma van een man is enkelvoudig, het

verstopt ze. Ze worden als vermicelli's. "vermicelli's'. En het is... en dan

heeft het geen genetisch effect. Maar dat heeft het wel, voor zover we

weten. Maar bepaalde Plutonium, (1:28). sommige conversie van de

hogere orde radioactieve materialen, houden we weg van het maken

van de Gans's. Ik heb jaren geleden Plutonium Gans's gemaakt, en we

zien de effecten ervan. En het is hun veldsterkte, die emotionele

interactie creëert met lood, kwik en aluminium.

R: Nou, bedankt voor deze opheldering, meneer Keshe.

K- Nog een vraag?

V: ... Goedemorgen, meneer Keshe. Ik wilde u vragen of u de

gelegenheid hebt gehad om een e-mail te lezen die we u ongeveer een



maand geleden vanuit Mexico hebben gestuurd, met betrekking tot het

biofermentatieproces dat we op het punt staan te beginnen.

K- Ik heb er naar gekeken, we willen graag samenwerken en een aantal

dingen naar u toe brengen. Maar de reden dat ik niet ben gekomen, ik

ben niet naar je teruggekomen is, we kunnen dit bespreken, (1:30).

maar door de overeenkomst die we hebben getekend, kunnen we je

programma van binnenuit veranderen. Misschien binnen een jaar of zo,

om er letterlijk een zeer grote internationale operatie van te maken.

Niet door het te financieren, maar door een ander deel van wat we

hebben afgesproken mee te nemen.

Het is een heel interessant voorstel, maar je moet... Ik moet het in een

kader plaatsen, in iets dat, als we het op de juiste manier doen, veel

implicaties zal hebben. Als je het doet op de manier waarop je het doet,

zal er iets enthousiast gedaan worden, een paar kleine projecten en

dan verdwijnt het. Dit wat je doet heeft een enorme financiële

ondersteuning nodig, maar het heeft ook een beetje, zoals jij het

noemt, afstemming nodig. Het is niet allemaal zoals je het uitlegt, of

zoals je het hebt besproken.

Er zit meer achter. Als je een tijd wilt afspreken, kunnen we erover

praten, maar ik zal er misschien over zes maanden of een jaar naar

kijken om het te brengen. Maar dit heeft een enorme financiële steun

nodig om te zijn wat je wilt doen. Anders is het gewoon een, wat ik

noem, prototype platform en misschien over een paar jaar push je het

naar een paar meer projecten. Het is een heel interessant project. Maar

projecten als dit moeten zeer gedetailleerd worden bekeken en

vervolgens internationaal worden uitgevoerd. (1:32).

V: Oké, ja, dat zou... Het zou geweldig zijn als we daar op kunnen

inhaken. Want we staan zeker open voor het idee dat dit een project

voor de langere termijn is. En ik denk niet dat we dachten dat we het in

dit stadium al helemaal voor elkaar hadden.



K- Heb je er eigenlijk al een prototype van af? Heb je... in welke schaal

dan ook?

V: We hebben op dit moment een ontmoeting met het Congreslid

morgen, geloof ik, of overmorgen. En we zullen de eerste eenheid in

gebruik nemen, waarschijnlijk binnen een maand. Dus dat zal het

eerste begin zijn.

K- Maar wat zet je precies om?Wat doe je volgende maand precies

met je systeem?

V: Ja, het idee is om de biovergistingssystemen naar een bestaande

faciliteit te brengen, misschien in Zamora of in een ander deel van

Mexico hier, waar ze veel voedselafval produceren. Misschien naar een

fabriek waar ze fruit of groenten invriezen die ze verpakken en waar ze

veel afvalmateriaal hebben. We gaan naar deze bedrijven toe en

bieden aan om dit afvalmateriaal te verzamelen als inputmassa voor

het biovergistingssysteem. En dan enten we de biomassa met

specifieke bacteriën die in staat zijn om die biomassa in veel kortere

tijd dan gebruikelijk om te zetten in biostimulanten.

K- Over welke kortere tijd heb je het?

V: We hebben het over 24 tot 48 uur, in tegenstelling tot 90 tot 180

dagen, wat gebruikelijk is bij biogas.

K- Biogas, ja.

V: Dit is een veel sneller proces met een hogere stroom en deze

planten kunnen in verschillende maten worden gemaakt. (1:34). Maar

in het begin wilden we gewoon een prototype van de faciliteit maken

en het laten zien aan het plaatselijke Congreslid hier en het als een use

case gebruiken.

K: Hebben jullie de financiële steun voor de eerste keer?

V: Ja, dat hebben we.



K- En hoeveel denk je dat dat gaat kosten?

V: Het lijkt in dit stadium tussen de 50 en 100.000 dollar te zijn.

K- Dit is een heel mooi project. En ik sprak met een van onze, wat je

noemt, topmanagers van de Keshe Foundation. En wat u doet, wat u

voorstelde. Er is een groei-industrie, parallel aan afval, biomassa-afval,

voedsel, wat dan ook, in cosmetica. En de Keshe Foundation

onderzoekt het. Er is nu een bedrijf dat deze met veel succes

produceert. En wat je doet als biomassa, veel van wat je groene wig

noemt, kan worden veranderd in een heleboel dingen, gezonde dingen

voor, niet alleen voor energie. Een van onze topmensen is hier nu zeer

nauw bij betrokken. Je kunt beide kanten ervan bekijken, maar het

wordt heel interessant. En ik wil er graag over praten, maar over een

paar maanden. En dan zullen we zien hoe we het naar de volgende

stap kunnen brengen. Want ik denk dat je het proces niet alleen kunt

versnellen, maar ook kunt veranderen door een specifieke manier van

het gebruik van Gans. Dit is waar mijn interesse ligt. (1:36). En dan

kunnen wemet je samenwerken.

V: Fantastisch. Ja, heel erg bedankt. We vroegen ons af of de e-mail

door de scheur was gevallen of niet.

K- Kom bij me terug. Kom bij me terug. Ja, kom over een maand of zes

terug, want we hebben onszelf internationaal op een heel grote manier

vastgebonden. En we kunnen er geen aandacht aan besteden tot het,

hoe noem je dat, de baby begint te lopen in de komende paar

maanden. En dan is dit een heel goed voorstel. Misschien kunnen we

jullie nog ergens in Mexico voor ons laten werken. We kunnen daar met

jullie samenwerken.

V: Prachtig, heel erg bedankt, dat waardeer ik. En ... ja, ik kijk uit naar de

mogelijkheid om de kennis die we verzamelen door de eerste tests te

delen en misschien doen we dat op de achtergrond, als dat de beste



manier is. Ik kan contact met je opnemen in Telegram en op die

manier updates delen.

K- Neem op die manier contact met me op, ja. Hou me op de hoogte

en misschien kunnen we zelfs tussenbeide komen via de

overheidskanalen. Dat is veel gemakkelijker dan zelf de strijd aangaan.

V: Absoluut, daarom hebben we onze hand uitgestoken op de manier

waarop we dat doen. En dat is ook de reden waarom we in de richting

van dit invloedrijke Congreslid gaan, omdat ze de visie begrijpt en erg

achter ons werk staat en dit met veel mensen wil delen. van de

gebieden in Mexico, de voedselproducerende gebieden, omdat ze een

enorm probleem hebben met de bodemkwaliteit en de bio-stimulanten,

die een proces zijn van deze vergelijking, kunnen worden gebruikt om

de bodem te revitaliseren, vocht vast te houden in de bodem en een

betere opbrengst te geven aan de gewassen en iets positiefs te doen

met het afvalmateriaal dat anders in de vuilnisbak zou belanden. (1:38).

K- Ja, maar je weet hoe Zuid-Amerika een vruchtbaar land werd door

de oorspronkelijke kolonisten. Ze verbrandden gewoon hun afval en de

as werd meststof, en nu noemen we het nanomaterialen.

V: Ja, we zien dat heel vaak op het platteland en als we rondrijden, en

dat doen ze hier ook. En of dat opzettelijk is of niet, dat is een andere

vraag. Maar...

K- Ze weten dat het werkt, maar ze weten niet hoe wetenschappelijk.

Nu begrijpen we hoe het wetenschappelijk werkt. Je maakt er een

perfect nanomateriaal van om energie te absorberen. Het is zwart. Het

houdt dus energie vast, maar omdat het een bestanddeel is van

dezelfde vegetatie en de vruchten, dat wil zeggen, het zal erop groeien.

Het heeft dus de juiste kracht om terug te geven.

Op een bepaalde manier, als je tomatenwortels of tomatenbladeren en

wat dan ook maakt, en je maakt er een biomassa van, of een Gans van,



of wat je noemt, houtskool van, en je legt het op het land, en dan laat je

er een tomaat op groeien, dan heeft dat verbrande materiaal, dat een

nanostructuur is, de kracht van de tomaat, omdat het ervan gemaakt

is. Dus de volgende oogst groeit beter omdat het zaad van de energie

ervoor er al is.

We begrijpen het proces, maar het is interessant wat jullie doen. Maar

we hebben dit in China gezien. Ik zag zo'n drie, vier jaar geleden zo'n

systeem in China. Ze bouwden het, maar de regering kon het niet

doorvoeren om er gas van te maken en dan had je nog steeds de

massa die je kon gebruiken als bijproduct. Het zit ergens in onze

bestanden. (1:40). Toen namen ze ons mee om het skelet van de

structuur te bekijken. Ik was er toen in geïnteresseerd en ik zie veel

gebruik. Maar produceert u er veel gas uit, voorafgaand aan de

conversie?

V: Ja, de gassen die geproduceerd worden

zijn, geloof ik, waterstof. K- Maar je

verbrandt het, je gebruikt het als

energiebron?

V: Dat valt nog te bepalen. We kunnen het waarschijnlijk verbranden bij

de bron, op de locatie zelf, en gebruiken als energiebron.

K- Nee, doe dat niet. Als je het produceert, gebruik het, je hebt een

compressor nodig, gebruik het gas, comprimeer het en verkoop het als

een product aan de boeren, voor de conversie van hun ?? auto's, of hun

tractoren. Dat zal ze veel meer aantrekken.

V: Ja, dan hebben we alle soorten bases gedekt en kunnen we dit op

een gedecentraliseerde manier doen, waarbij we naar de boerderijen

gaan en hen een "one stop shop" bieden voor het omzetten van hun

afvalmateriaal in bruikbare brandstof, evenals een specifieke meststof,

specifiek voor hun land.



op wat ze verbouwen. Dat was het hele doel dat we wilden bereiken

door naar de mangoboeren te gaan en hen het Gans-materiaal of het

biostimulerende materiaal van de mango's te geven en door naar de

avocadoboeren te gaan en hen hetzelfde te geven.

K- Ja, maar we gebruiken het gas, gebruiken een compressor voor het

gas in plaats van het te verbranden, als een product voor de boer. Ze

pakken het, ze omarmen je ervoor. Je dient drie doelen. Je geeft ze

energie, je maakt het land schoon en je geeft het land nieuw leven. Kijk

maar naar het toevoegen van een compressor, want als je het gas trekt

met een compressor, produceer je er sowieso meer van en versnel je je

conversie. Begrijp je dat?

V: Ja, ja, geweldig. Dank je wel. (1:42).

K- Je comprimeert, als je het, laten we zeggen, in 48 uur doet, zou je

het in 18 uur kunnen doen. Maar hoe meer gas je trekt, hoe meer

gisting je creëert. Maar verkoop dat gas, comprimeer dat gas tot een

product voor de boer. Dat zal de balans voor hen enorm veranderen. En

ze zullen het begrijpen, want de brandstofkosten voor het

boerenbedrijf zijn enorm. Heel interessant dus. Ik ben geïnteresseerd,

maar kom dan over een paar maanden bij ons terug. Misschien kunnen

we dan op een andere manier opbouwen. Maar we hebben de steun

van de overheid voor dit project.

V: Geweldig. Ik waardeer uw tijd en dank u zeer voor uw bijdrage

aan de kennis. K- Hartelijk dank. Nog een vraag?

V: .. Het is goed Rick. En ik weet eigenlijk dat ik je stem vrij goed ken

omdat ikwat vertalingen heb gedaan met de tuiniers workshop. En dit

is waarom... nou ja, ik moest deze vraag stellen. Iemand in de buurt

raadde me aan ommee te doen aan deze sessie.



K- Stel jezelf voor. Waar, wie ben je? Waar kom je vandaan? Ben je

Australisch?

V: Nee, nee, ik kom uit Duitsland. En ik zit in een... nou ja, in een soort

plasmagroepen bij ons in de buurt. (1:44). En ik ben... nou ja, ik ben al

begonnen met de Gans en ik heb ze in mijn tuin, enz. En wat ik wilde

vragen, het heeft niets te maken met Gans, maar het gaat over wat ik

ruik en waarneem. En een van de mensen uit mijn buurt zei: "Oké,

neem contact op met meneer Keshe. Hij kan je misschien een

antwoord geven." Omdat ik dit soort dingen heb waargenomen die

aan mensen vastzitten. Ik ruik dat en ik weet niet wat ik waarneem. En

daarommoet ik uit de buurt van mensen blijven. Ik moet echt heel

goed nadenken over waar ik heenga, want soms voel ik me echt ziek.

Dan voel ik me ziek. En wat ik waarneem, wel, eigenlijk kan ik dat niet

beoordelen. Het zit een beetje, zoals ik al zei, vast aan mensen, kamers,

kleding. Als mijn kinderen thuiskomen, hebben ze het op zich. En ik

begon het waar te nemen toen de vaccinatie begon. Dus, en ik, nou ja,

ik weet niet wat ik ruik. Moeilijke vraag waarschijnlijk, en ik weet niet of

het hier niet op zijn plaats is.

K- Nee, nee, nee, nee, je bent perfect thuis.

Oké, dank je.

K- Ik zal je een paar vragen

stellen. V: Natuurlijk, dat mag.

K- Wanneer is het eigenlijk begonnen?

V: Met vaccinatie. Ik wist eerst niet wat het was. En ik was bij een

vergadering, een officiële vergadering. En ik stond echt op het punt

om... ja, sorry.

K- Dit komt heel, heel, heel vaak voor bij vaccinatie.



V: Ja. Ja, maar nu is de vaccinatie voorbij. En ik ruik het ook bij mijn

kinderen, die niet gevaccineerd zijn, en bij mijn familie. K- Nee, nee,

nee, nee. laat me Q: Ok, sorry.

K- Ik stop je omdat ik begrijp waar je vandaan komt en veel mensen

zullen dat doen. Het heeft allemaal te maken met de Corona. En is...

Heb je überhaupt de Corona gekregen of niet?

V: Nou, ja, nou we hebben dit soort testen gedaan, ja. (1:46). En ja, nou

officieel met deze PCR-test hadden we het, ja. En natuurlijk zien we

mensen die het hadden, ja.

K- Oké, een zeer groot percentage, we zijn niet eens, wat we hebben

gezien, loopt in de dubbele cijfers, van de mensen die de Corona

hadden, hebben dit probleem. Je bent niet de enige. De reden is heel

eenvoudig. Ik ga naar het scherm, als je het kunt zien. (Het probleem is,

waar heb ik mijn pen gelaten. Ik heb deze pen niet bij me als ik hem

nodig heb. Ik kan geen pen vinden). Maar ik zal het je wetenschappelijk

proberen uit te leggen, begrijp je?

V: Oké, dank je.

K- Je zult zien, je kunt het, je kunt het helpen. Je kunt het zelf helpen.

Je kunt er een heleboel dingen mee doen om ervan af te komen. Oké,

ik ga naar het delen van het scherm op het whiteboard. (....)

V: Nou, ik waardeer uw tijd, dus maakt u zich geen zorgen.

R: Er zijn maar weinig vragen die ik meneer Keshe niet heb zien

beantwoorden. Dus het is toepasselijk en het kan interessant zijn.

V: Nou, ik vroeg het me echt af en ik maakte me al zorgen omdat ik

tegenwoordig niet meer naar veel plaatsen kan gaan omdat ik overal

beperkingen heb. (1:48).

K- Je moet het met mijn vingers doen dan met een pen. Dit is je oog,

dit is je neus. Ik hoop dat het veel mooier is dan dit.



V: Dank je, ja.

K- Hier, in het midden is er een zeer fijne, zeer fijne botstructuur. En het

zit in een holte, het is een plasmaholte. En als je ruikt, gaat de geur

omhoog. Hoe dit bot trilt, bepaalt wat je ruikt. Want elke geur heeft

een sterkte. En als je dit bot aanraakt, gaat het trillen. En dan

herkennen je hersenen deze geur. Zo ruiken we.

Bij mensen met, een hoofd op collusie, gaat dit bot meestal vastzitten

aan, wat wij noemen, één kant van deze muur. En ze verliezen hun

reukvermogen. Corona is een op calcium gebaseerd virus. En je hebt

Corona waarschijnlijk opgelopen door te ademen. Dus het gaat langs

dit bot. En omdat dit een hele fijne calciumgel is, geen bot, maar wel

een bot, heeft je, wat ik noem (1:50). "geurbot", heeft een massa

opgepikt. Dus het heeft zich verplaatst in gevoeligheid in dit gebied

ergens. Het heeft zich ergens verplaatst, in de ene of de andere richting

geschoven.

En omdat het een energiemassa van een Calcium is, kan het je zes

maanden, een jaar, twee jaar bijblijven. We zien nu dat mensen het na

een jaar of twee geleidelijk verliezen en weer normaal worden. Veel

mensen konden niet meer ruiken na de Corona, vanwege deze afgifte

van de Calcium, zoals je het noemt, massa van de Corona-verbinding.

Dus je hebt, het legt uit wat het is en hoe het is.

We hebben meestal de mogelijkheid om te helpen met Gans. Maar het

is een... je kunt het terugkrijgen, je kunt teruggaan, je kunt misschien

nog een jaar wachten, dat geleidelijk deze massa zijn energie heeft

verloren en het bot zichzelf geleidelijk bevrijdt, of je kunt gaan en, zoals

je het noemt, andere opties nemenmet het produceren van een zeer

omgekeerde Gans ervan om deze energie uit te putten.

Ja, maar de... Mag ik iets zeggen? K- Ja.



Vraag: Maar het punt is dat ik een heel, heel goed reukvermogen heb,

en ik ben mijn reukvermogen eigenlijk nooit kwijtgeraakt. Ook tijdens

Corona, wat ik nu ruik, ik bedoel, als ik het bos in ga, etc., ruik ik alles. Ik

ruik de...

K- Ja, het wordt...

Vraag: Maar als er bepaalde mensen langskomen, is het alsof er iets

aan hen vastzit. En dit is wat ik ruik. Als ze eenmaal weg zijn, is alles

weer goed. Ik kom gewoon om te proberen...

K- Ja, want dit bot is... (1:52). Ja, dit bot is gevoelig geworden voor

energiemassa. Dat klopt. Je pikt niet alle geuren op. Begrijp je dat? Ik

ken een vrouw die de geur van een schoen kon ruiken als ze het huis

binnenkwam, aan de achterkant van het huis. Begrijp je dat? Het was

één schoen waar ze allergisch voor was, of die ze oppikte na Corona. En

af en toe ruikt ze het nog steeds. Niet de hele tijd. Langzamerhand

wordt het beter.

Dus jij bent het niet... Deze bottrilling is erg gevoelig. Het kan denk ik

3000 verschillende geuren ruiken. En het heeft een geheugenbank in

de hersenen. Op het moment dat het naar een bepaalde positie

beweegt, herkennen de hersenen dat. En het heeft ook een verbinding

met emotie, deze lijn van de geur. En je bent voor 100% geladen door

calciumenergie op dit bot.

Dus je kunt wachten, misschien gaat het over een jaar weg, of over

twee of drie jaar. Want nu zien we veel mensen die hun reuk totaal

kwijt zijn. Absoluut, het bot werd zo zwaar belast, dat het vast kwam te

zitten aan de zijkant van de... eigenlijk is het holte. En, geleidelijk aan

kun je het terug krijgen, of je maakt een patch van CO2 met het

Aminozuur van CO2. En plaats het op de plaats van de bovenkant van

je oog, tussen je ogen en je voorhoofd, waar dit bot zit, zodat je

misschien wat van de energie kunt vrijmaken en je geur terugkrijgt.

Niet iedereen ruikt. (1:54).



V: Oké. Dus alleen CO2? Geen Calcium patches...?

K- Nee, nee, nee, nee, nee, nee, nee, nee, nee, nee. Kom niet in de buurt

van Calcium, je bent al beïnvloed door het Calcium. We weten niet in

welke mate, maar dit is het probleemmet dit ... We zien veel

bijwerkingen van Corona, nu komen, nu komen.

V: Oké, zou je dan aanraden om het ook te drinken?

K- Je kunt het inhaleren, als je gewoon met je vinger over de Gans

wrijft en over je neus, je neusgaten wrijft. En kijk of het erger wordt of

beter, en dan verander je de verhouding van het Gans Water. Het lijkt

te helpen. Want als we er een Calciumpleister op doen, kun je die

herladen en letterlijk tegen de muur plakken en dan ruik je niets. Het is

een heel, heel licht, heel licht mengsel van CO2, met veel water erin, en

probeer het gewoon en zie. Maar het is een van de bijwerkingen van de

Corona, 100%, en je bent niet de enige.

Veel, heel veel mensen loten hun geuren. Ik hoop dat ze tenminste

lekker ruiken, niet de slechte geuren.

V: Nou, zoals ik al zei, het is gewoon dat, dus soms ga ik ergens heen en

denk ik, "oh mijn God, wat ruik ik?" en dan moet ik weg, omdat ik er niet

tegen kan. Ik word er misselijk van. En daar heb ik soms problemen

mee, dus uitgaan...

K- Ja, maar het is... je hebt gelijk, je hebt 100% gelijk. Het is... het komt

met Corona, wat betekent dat je de Corona door je neusgaten hebt,

niet door je ademhaling, door je mond. En het heeft zijn energie

overgedragen, omdat het op calcium gebaseerd is. We zagen het als

een verkalking van de longen. We hebben het gezien als verkalking in

de hersenen. Dus deze energie is verkalkt op je neus (1:56). Als het

verkalkt is en er een deel van is geworden, zul je dit voor de rest van je

leven meedragen. Als het als energie is, raak je het misschien in korte

tijd kwijt.



V: Heel erg bedankt. Ik hoop... dat ik contact met u zal houden en het

u zal vertellen. K- Geen probleem. Dit is het leuke van nieuwe

wetenschap, ze experimenteren op ons allemaal. Hartelijk dank.

Nog een vraag?

Vraag: ... Hallo meneer Keshe, wanneer we slapen leerde u ons dat de

STM zich uitbreidt en overal in dit Universum naartoe kan gaan. Maar

tegelijkertijd is de STM verbonden met ons fysieke lichaam. Aangezien

we fysieke sensaties kunnen hebben tijdens het dromen. Kunt u ons

meer details geven over deze verbinding tussen het STM en het fysieke

lichaam en waarom de

transmutatie niet plaatsvindt, zelfs als we dromen? Hebben de velden

van de emotie angst de overhand over de andere Zielen, zelfs als we

slapen?

K- Nee, dit heeft alleen te maken met STP. Het heeft te maken met

traagheid en massa. Als je droomt, ben je in een andere dimensie dan

wanneer je daadwerkelijk door transmutatie gaat. Wanneer je door

transmutatie gaat, ga je... (1:58). Wanneer je door transmutatie gaat,

omhul je het lichaam, het hele fysieke lichaam (Ziel omhult hele

lichaam). Wanneer je droomt, ben je... het is de omkering, wat het

eigenlijke is, als je het lichaam neemt en je (alleen maar) er doorheen

gluurt. En daarom kun je niet... En als je dit in je droomtijd kunt doen

(STM over lichaam uitbreiden), dit kunt creëren, zul je jezelf

transmuteren.

Christus deed dat aan het kruis. Dat is het verschil. Het zit in onze

hersenen, het zit in onze systeemstructuur van onze Ziel, en de mens

deed het vroeger. Dat ze dit konden gebruiken met de STP, en de

armen en benen konden amputeren (2:00). Maar we zijn het vergeten,

we zijn het niet vergeten, we hebben het niet gebruikt. Het lijkt veel op

reptielen. Je raakt verstrikt in je staart, je laat de staart vallen en je gaat



verder. Je creëert een hoog energieniveau, wat een veldenergie is, en

geen materiestatenergie, en dan kun je, die veldscheiding, letterlijk alle

spieren en het bot op een bepaalde lijn losmaken, en dan komt de

afscheiding.

Maar de truc is om deze energie bij een zeer hoge temperatuur over te

brengen. En de mens deed dat. Precies zoals reptielen. Elk zoogdier

heeft dit, elk wezen heeft dit vermogen. Zelfs planten hebben dit

vermogen. Ze amputeren, snijden een stuk af en groeien ergens

anders weer aan, of groeien er weer naast. Maar wij doen het niet, en

daarom herinneren we ons de dromen niet, omdat we door dat

gluurgaatje gaan.

Je kijkt, letterlijk, dit is wat we vandaag onderwijzen. Je kijkt naar het

zicht, en dan breng je de STP en de STM naar dat punt, en je creëert

scheiding. Maar daartussen, als je het begrijpt, is dat, omdat de manier

waarop het gedaan wordt, (2:02). later je de arm weer terug laat

groeien.

Dus daarom droom je, wij gaan er niet in mee. Maar ik kan je in de

droom plaatsen, het plasma om je heen creëren en je zult je bij je

droom aansluiten. Het is heel gemakkelijk om te doen, heel

gemakkelijk om te doen.

Nog een vraag?

V: Kun je ons meer informatie geven over het element Indium? K-

Nee.

V: ... Goedemorgen meneer Keshe. (2:04). Ik begreep dat de sleutel tot

het succes van de transmutatie de verheffing van de Ziel is. Alleen is dit

niet gemakkelijk om te doen en daarom...

K- Het is meer uitbreiding dan verhoging, er is een verschil.



R: Oké, en hij vermeldt dat jullie een speciale cursus zullen doen met

de eerste 25 van de 200. De vraag zou zijn hoe het zal aflopen als

miljoenen mensen, zo niet miljarden, in staat zullen zijn om hun Zielen

te verheffen om deel te kunnen nemen aan bijvoorbeeld de kolonisatie

van de Maan?

K- Oh, we zullen je een handje helpen, maak je geen zorgen. Het heet

de Verticale Eenheid. We transmuteren je niet in het Verticale

Eenheidssysteem. We breiden je Ziel uit, de rest doe je zelf. Maar we

zeggen je dat je in die doos moet gaan. Dus, het is gemakkelijk, het is

niet zo moeilijk.

V: ... Hoeveel keer heeft een Soul nodig om

normaal verheven te worden? K- Wat?

R: Ik denk dat hij bedoelt, hoe vaak moet je een Ziel verheffen om

verheven te worden? Ik weet het niet precies. Hoeveel keer heeft een

Ziel nodig om normaal verheven te worden? Misschien om verheven te

worden ...

K- Ik denk dat mensen een fysieke dimensie hebben, ze denken dat

het een lift is, (2:06). je kunt naar het volgende niveau en het volgende

niveau. Elevatie komt in de terminologie van de plasmatechnologie als

"verlichting". En als je het verhaal van de banaan begrijpt, zou je

moeten begrijpen hoe je jezelf op welke manier kunt verlichten.

Dit gaat terug naar wat ik je vertelde, je gaat naar China, je spreekt

Chinees, je begrijpt de essentie ervan en het is gewoon niet het boek,

het woordenboek. En dit is de essentie ervan. En dat is waar het om

gaat. Het is verheffing van de Ziel, niet in de lift stappen, maar is

expansie van de Ziel op de weg van verlichting. Dan denk ik dat je

begrijpt wat het betekent en hoe je ermee moet werken.

V: ... Hallo meneer Keshe, kunnen we met behulp van MaGravs

plasmawetenschap en technologie dode planeten leefbaar maken?



K- Zolang je er een koepel in kunt maken, ja. Er zijn geen dode

planeten, je moet uitzoeken wat daar leeft. Er is geen leven, geen hoek

van dit heelal, dat geen actief plasma als leven heeft. Als je

zwaartekracht en traagheid hebt, is leven een gevolg van hun

interactie. (2:08).

Er wordt altijd gezegd dat we duizenden jaren lang van het water

hebben gedronken. Soms kregen we vergif, soms kregen we allerlei

ziektes van wat we niet begrepen. Het komt door het water. Toen we

een opleiding kregen en de wetenschap leerden kennen, ontdekten

we: oh, ze hebben bacteriën en in de microscopen is het er geweest.

Alleen wij zijn onwetend over hun bestaan door een gebrek aan begrip.

De ruimte is hetzelfde.

Het is die rivier van kennis die we moeten aanboren om te zien welk

deel we nog niet begrepen hebben? Dat het leven op dat punt bestaat,

in die positie. Als je hebt gewandeld, zeggen ze altijd: drink nooit van

een stromende beek. Het maakt niet uit hoe dorstig je bent. Maar je

kunt wel drinken van een bron waar het water echt uit de grond komt.

Dezelfde bron die je 20 meter hoger hebt gezien, drink je niet 20 meter

lager, want je weet waar de bron was. Je weet niet wat er op dat punt

vervuild is, van de

begin naar de bodem. Meestal heb je bij de bron geen of minder

vervuiling. Gaandeweg komen er andere energieën bij. De ratten, de

muizen, de herten drinken allemaal uit dezelfde beek. Zo is het ook in

het universum. Je moet uitzoeken wat er leeft in die rivieren van

velden. Zelfs als er geen planeet is, zelfs als er voor jullie geen leven is,

zou het een kolonie kunnen zijn van wat jullie noemen, (2:10). Covide

plasma-energieën.

Er is dus geen enkele manier, geen enkele manier, ergens in dit

Universum, waar geen leven is, of waar jij je in bevindt, deel uitmaakt



van een groter leven, dat je niet waarneemt, omdat je te klein bent om

waar te nemen. Er is dus geen dode planeet. Je kunt immigreren. Je

kunt het bezitten en ernaar immigreren en het koloniseren. Maar let op

wat er onder je zit, want je dacht dat er niets was.

Zijn er nog andere vragen?

K- Deze kolonisatie zal veel interessante, wat je noemt, gegevens

opleveren. Het brengt veel nieuw onderzoek en begrip. Zoals we al

zeiden, we zijn voorbereid, we bereiden ons voor op kolonisatie en het

moet in een echt stadium komen. Ik ben er zeker van dat jullie de

komende maanden meer zullen horen over het Keshe Foundation

programma en andere satellieten. En de meesten van jullie die op de

een of andere manier regelmatig bij de Keshe Foundation zijn

geweest, hebben deelgenomen aan dat begrip en de groei en het

uitproberen en testen.

Als alles goed gaat, voorzien we kolonisatie binnen de komende twee

jaar. Op het boek.

(2:12). Onze conservatieve mensen hebben het over 8 tot 10 jaar. Maar

de technologische ontwikkeling is zo ver gevorderd, dat twee jaar heel

haalbaar is, zelfs over een jaar is heel haalbaar. Je moet begrijpen dat

zodra de regeringen toestaan dat het nieuwe

plasma-zwaartekrachtsysteem de raketruimtetechnologie vervangt, er

een evolutie zal plaatsvinden in de hele ruimtevaartindustrie. En we

zien deze aankondiging zelfs binnen de komende 12 maanden,

misschien veel, veel eerder.

Als alles gaat zoals gepland, zullen we een totale verandering zien in de

huidige ruimtetechnologie. Dit is niet wat we denken dat er zou

kunnen gebeuren, dit is waar we zelf voor hebben getekend. Dus Musk

en NASA zullen binnen een paar maanden deel gaan uitmaken van het

geschiedenisboek van de ruimtevaarttechnologie. Omdat andere



regeringen hebben besloten dat er genoeg tijd is verspild aan

voortstuwing.

We hebben niet verspild, we hebben de beperking bereikt van het

vervoeren van vracht, voedsel, leven en wat dan ook. We moeten kijken

naar nieuwe manieren, nieuw begrip. En de nieuwe manier kan niet

onder het door mensen gemaakte systeem vallen. Het moet een

replicatie zijn van het Universele werk. Replicatie van hoe het leven

bestaat in meerdere facetten, in meerdere richtingen, (2:14). zoals de

Aarde. We bewegen, we creëren warmte, we voeden ons, we creëren

leven. We creëren dimensie van emotie en dimensie van aanwezigheid.

Als de energieoverdracht van een ster een planeet is geworden die al

deze facetten heeft, kan dat niet zo moeilijk zijn, als je het proces

eenmaal begrijpt. We hebben het proces begrepen en gerepliceerd.

Dus, zodra het open tapt, zal het veranderen. En we werden tot zwijgen

gebracht om te stelen, om te misbruiken

door de Belgen. En andere naties zijn doorgebroken. En deze

technologie is opengesteld. Binnenkort zul je het horen.

De samenwerking met de Keshe Foundation met de machtigste natie

op aarde is getekend en bezegeld. En jullie zullen zien, de Keshe

Foundation, die jullie jarenlang gesteund hebben, is wat jullie

gesteund hebben en waarvoor wij hier gekomen zijn. Ongeacht het

stelletje pedofielen in België, of van het hoofd van hun natie, tot zijn

bedienden en de politiemacht. Maar het was een goede zaak, omdat

het ons in staat stelde ommee te gaan en veel dingen te corrigeren,

veel dingen te ontwikkelen.

Nog een vraag?



V: ... Over de wateren. (2:16). Normaal gesproken halen steden het water

uit rivieren en behandelen ze het met het vlokmiddel aluminium om

de verontreinigingen neer te slaan.

Maar dit alles is vervuild met aluminium en ze kunnen de chemicaliën

niet kwijtraken. Al dit water is niet echt goed voor mensen om te

drinken, toch?

K- We zien op de plaatsen waar ze dit doen, bepaalde collectieve

ziekten. We... Tegenwoordig kijken we op grotere schaal naar de lokale

en nationale structuur van de verwerking van het water en de effecten

op de samenleving die dat water gebruikt. En bepaalde ziekten,

bepaald gedrag komt daaruit voort. Een van de grootste onderzoeken

gaat bijvoorbeeld over grote steden, zoals Londen. Hoe dit

schoonmaken en verwerken van chemicaliën, en het terugbrengen

van het water in, een enorm probleem heeft gecreëerd voor

geboortebeperking en geboorterechten. De grote toename in het

gebruik van voorbehoedsmiddelen door vrouwen, die rechtstreeks in

het water van de stad Londen terechtkomen en vervolgens worden

schoongemaakt, (2:18). om opnieuw te worden verwerkt, voor

consumptie, recycling. Het gebruik van anticonceptiemiddelen door

zowel mannen als vrouwen heeft het aantal zaadcellen bij mannen

verminderd. En het is een van de grootste problemen in grote steden.

Het effect van deze gebruikte chemicaliën is dus al bekend. En ze

veroorzaken bepaalde specifieke problemen in bepaalde landen voor

wat er wordt gebruikt. Het is dus niet iets nieuws, maar het bestaat wel

en je hebt helemaal gelijk. Maar je moet kijken waar deze reiniging van

het water terecht is gekomen en waarvoor het wordt gebruikt en wat

het effect ervan is. We zien de landbouw, veel reinigingswater is in de

boerderijen gelezen, omdat het niet goed is voor menselijke

consumptie. Maar wat hierbij niet wordt meegerekend, is nu als

onderdeel van voedsel onderdeel geworden van de menselijke

consumptiecyclus.



Dus we zullen veranderen. Er zullen de komende tijd veel dingen

veranderen. Nieuwe technologieën. Wij zijn niet het enige alternatief.

Nieuwe, zoals we hoorden van onze vrienden in Mexico, nieuwe ideeën,

nieuwe interactie tussen wat je noemt, velden, verschillende velden

van wetenschap, zullen opkomende technologieën brengen die ons

helpen. Maar we kunnen het niet alleen gebruiken, omdat we het op

één plaats gebruiken.

V: Ja. Persoonlijk gebruik ik natuurlijk fonteinwater. Ik produceer

dagelijks een behoorlijke hoeveelheid Gans water. (2:20). Maar ik heb

dit proces aangeboden aan het verwerkingsbedrijf hier, maar ze zijn

niet... ze zijn niet geïnteresseerd om het te doen.

K- Omdat ze er geld aan moeten uitgeven om het te doen. Ze hebben...

dit is een van de problemen, het veranderen van de koers. Als je jezelf,

als je één land of één regering zover krijgt om te doen wat jij doet en al

het voordeel ervan laat zien, springen ze er allemaal op. Maar die

doorbraak is belangrijk.

V: Ja, nou, ik help veel mensen, ongeveer 100 tot 200 mensen komen

elke maand langs om water te halen, en ze... zodra ze het geproefd en

gedronken hebben, realiseren ze zich dat ze geen ander water meer

kunnen drinken. Of het nu bewerkt is, uit diepe putten komt of wat dan

ook.

K- Je creëert een emotionele band met dit Gans-water. Dat komt

omdat, vooral als je CO2 produceert, je er een bepaalde hoeveelheid

zink in hebt. Het beïnvloedt dus de emotie. We zagen dit bij Lisa en Jim

in Australië met hun sla. Mensen raapten hun sla op en wilden dat

specifieke product. Jaren geleden vertelden ze ons dat. Ze doen het

beter in supermarkten dan wanneer sommige mensen ze afhalen.

Omdat je krijgt waar we een tekort aan hebben, gaat het lichaam er

onbewust op af. Ik weet hoe je leeft, ik begrijp het. Ik weet hoe jullie



leven, ik begrijp het. En hoe je dit water produceert. Je raakt er echt de

emotie mee.

Nog een vraag?

V: ... U zei dat er in de maandelijkse bijeenkomsten een "kind van de

Aarde" verwekt moet worden door de betrokkenen? Kunt u ons daar

meer over vertellen?

K- Kun je dat herhalen?

R: Je zei, er staat, je zei dat in de maandelijkse vergaderingen, ik neem

aan dat de

... een van de

vluchtvergaderingen. K- Ja.

R: Een kind van de Aarde moet verwekt worden door de betrokkenen.

Kunt u ons daar meer over vertellen?

K- Leg uit wat je bedoelt.

R: Oké, dan moet ze wel, of hij of zij moet dat in de chat zetten.

V: We kunnen nu naar de tweede vraag gaan. U zei een maand geleden

dat de wereldvrede binnen enkele uren tot dagen zou worden

afgekondigd. Kunt u ons daar meer over vertellen?

K- Het is geregeld. Dit is heel interessant. Zelfs jij ziet verschillende

dingen op verschillende manieren gebeuren. De basis, fundamentele

wereldvrede, is geregeld. (2:24). Zozeer zelfs, dat de Chinezen hierin het

voortouw hebben genomen en hun economische macht het dicteert.

De brandhaarden van de oorlog in de afgelopen 1500 jaar waren het

Midden-Oosten en de sterke invloed van de Amerikanen. We zagen

hetzelfde in Afrika voor een lange tijd met ... tussen de communisten

en de rest. En deze situatie is op twee manieren opgelost. De basis voor

de wereldvrede is nu volledig gelegd door de Chinezen. Het is de

schoonheid van het leiderschap van president Xi van China. Ze duwden

de... ze stonden aan de zijlijn en kozen geen partij, maar ze duwden de



machtige macht, van de koopkracht, om diegenen te beïnvloeden die

van hen kopen. Dat jullie willen dat wij kopen, dit is een nieuwe manier,

zoek een oplossing.

De Amerikanen drongen aan op een oorlog tussen de buurlanden van

Saoedi-Arabië om Iran in de oorlog te betrekken en dat land te

steunen. En het was zeer lucratief voor de Amerikanen en Israëli's.

Ze verkochten er alles aan (wapens) en de Saoedi's voorzagen het van

goud, zwart goud. En de Chinezen kwamen binnen en zeiden, de

stabiliteit komt als we een continue aanvoer hebben en er vrede is in

het Midden-Oosten en de Perzische Golf, in dat deel van de wereld.

(2:26). De wijsheid van het leger werkte niet. De wijsheid van financiën

en samenwerking werkte. Zozeer zelfs dat Iran deze week, na zeven,

acht jaar, zijn ambassade en consul in Saoedi-Arabië heeft geopend.

We zien hetzelfde. De Verenigde Arabische Emiraten annuleren een

aantal militaire overeenkomsten met de Amerikanen ten gunste van

samenwerking, grotere expansie met China.

We hebben een enorme injectie gezien van 100 miljard door de

Chinezen in de gasleidingen van Iran. En ze willen er zeker van zijn dat

deze gasleidingen nooit beschadigd raken, of dat er niets is. Ze hadden

deze vrede nodig, economische vrede, dus met de Saoedi's.

We zien hetzelfde patroon in Afrika. En de bijeenkomst van de

BRICS-landen volgende maand, met 20 nieuwe landen in de rij om

mee te doen, devalueert de dollar. En dit heeft de Amerikanen ertoe

aangezet om van koers te veranderen, misschien meer op korte

termijn, om te proberen landen terug te krijgen, maar op lange termijn,

omdat ze weten dat ze terrein hebben verloren aan de Chinezen.

President Xi gebruikt dit als een zeer voorzichtige manier om het te

doen, omdat ze met hun enorme bouwbedrijven pushen dat we dit

geven, maar we doen dit. China verliest misschien op de lange termijn,

maar op de korte termijn is succes op de lange termijn gegarandeerd.



En we zullen hetzelfde zien, zeer binnenkort in de komende paar

maanden in Oekraïne. Het Vaticaan zal zwaar betalen voor hun

inmenging in Oekraïne. En we hebben het zelfs gezien in de afgelopen

twee of drie dagen, (2:28). door het afbreken van de dam in Oekraïne,

hetzij per ongeluk of opzettelijk, een enorm plan van de westerse

geallieerden om de oorlog in de lijn van Rusland te duwen en

misschien het begin van een andere oorlog. Een enorm aantal soldaten

en materieel is door de Rijn gespoeld. Ze vertellen het ons niet in het

Westen, maar militaire rapporten, officiële militaire rapporten laten zien

dat er honderdduizenden voertuigen zijn weggespoeld. Dus al hun

beloftes om nu terug te keren zijn een groter gevaar geworden met

andere dingen. Maar China zal profiteren van deze dam. Zij zullen deze

dam herbouwen. Geen enkele regering heeft de financiële en

materiële steun van China om deze dam te bouwen. Miljarden dollars.

Maar met wat we aan de zijkant van de Keshe Foundation zien zitten,

met de steun, landbouwsteun en nieuwe technologieën, zullen

Oekraïne en graanbroodmanden snel worden vervangen door China.

Tegen (2027 tot 2030) zal China een exporteur van graan worden en

Oekraïne vervangen. Dit is de grootste fout die het Vaticaan heeft

gemaakt door deze oorlog aan te moedigen. En de Amerikanen zullen

er zwaarder voor betalen, want het Chinese graan zal niet, hoe noem je

dat, (genetisch) gemodificeerd zijn. En de Keshe Stichting zal een

enorme hand hebben in deze ontwikkeling. Tegen 2027 - 2030 zal

China een van de grootste, (2:30). natuurlijke, normale, mooie,

Non-GMO (zaden) worden. Wat de Amerikanen weer terugdringt en al

deze, zo vele schulden die we zien bij de boeren in Afrika en Azië, die ze

niet kunnen, elk jaar moeten ze het zaad kopen.

Over het algemeen zullen we dus een enorme verschuiving zien. Maar

het moet fundamenteel zijn, het kan niet door praten zijn. We weten

duidelijk dat situaties zoals in Taiwan door de Chinezen op een zeer

vriendschappelijke manier zullen worden opgelost, omdat ze Taiwan



proberen te gebruiken als brandhaard. Maar we zullen zien dat Taiwan

de komende 5 tot 7 jaar deel gaat uitmaken van het Chinese vasteland.

Chinezen voeren geen oorlog, ze voeren geen oorlog om oorlog te

voeren. Ze gebruiken wijsheid en het is de wijze manier om het te

doen. En de enige begunstigde die we zullen zien, het is een lange

termijn, zijn de Chinezen. En zij gebruiken dat voor vrede. En de kiem

voor wereldvrede is gelegd door het Chinese leiderschap. En je zult het

zien. Ze vertellen me dat ik de Chinezen veel steun met dit en dat.

Maar we zitten daar met de werkelijkheid. We zitten, we kijken, we

maken deel uit van de structuur. En we zien hoe de veranderingen zich

aandienen. Wat er in de westerse kranten staat is een hoop leugens,

die alleen maar bedoeld zijn om hun lezers voor te liegen. Dat is de

enige manier waarop ze hun, wat ik noem, "koloniale tijd" levend

kunnen houden. Maar in feite is er geen kolonie meer. (2:32).

Zoals een Chinese ambassadeur me eens vertelde in Brussel in 2010 -

11. Hij zei, nu komt kolonisatie met wetenschap. Hij zei, nu komt

kolonisatie met wetenschap. Als we wetenschappers zoals u in handen

krijgen, (u) bent een "oliebron", dan worden we rijk. Er is geen land

meer dat de nieuwe technologie en wetenschap die wetenschappers

zoals jullie brengen, kan vervangen. En die oliebron is in China geland.

En we zien de hele invalshoek van de ontwikkeling. En het is niet

gebaseerd op militaire macht, het is gebaseerd op eerlijkheid en wat

wij de ontwikkeling van de vrede noemen. Wij verdienen meer aan

vrede dan de paar fabrieken die wapens maken. De enige mensen die

geld verdienen, vooral in het Westen, zijn de kerk en de

wapenfabrikanten. Zij doden en de rest van de familie betaalt in elk

wekelijks gebed aan de kerk.

En hier moet een einde aan komen, en hier is een einde aan gekomen.

Dus het is begonnen, het wordt gesteund, wetenschap en technologie



worden gesteund door de machtigste natie ter wereld. En jullie als

burgers beseffen en zien het geleidelijk in de komende tijd.

Nog een vraag?

V: Ze beloofden dat de compacte apparaten in het tweede kwartaal

zouden worden geleverd. (2:34). Kunt u deze belofte nog steeds

nakomen gezien de huidige situatie?

K- Dat proberen we, ja. We proberen het. Als we het niet als tweede

doen, doen we het als derde. We stoppen met de ontwikkeling en gaan

gewoon voor massaproductie, ja. Eind juni of aan het begin van het

tweede kwartaal, derde kwartaal, beginnen we alles uit te leveren. Dit

zal gebeuren voordat we al onze activiteiten in Europa sluiten.

R: En kunnen mensen nog steeds

producten bestellen en zo? K- Ja,

dat is... R: Nog steeds bezorgd en

zo?

K- De structuur is dat onze zending, alles verhuist met ons personeel

mee. Ons personeel verhuist, het grootste deel van ons personeel

verhuist naar nieuwe locaties. En het expositiecentrum verhuist naar

twee nieuwe locaties, waarschijnlijk weten we dat eind volgende

maand. En zoals ik al zei

Europa verlaten. Dat is niet in het voordeel van ons werk. Maar we

zullen een distributiecentrum in Europa hebben voor de producten.

Maar het productassortiment zal enorm toenemen, in de komende 12

maanden, misschien twee jaar, zal het productassortiment van de

Keshe Foundation enorm toenemen. En het zal uit de handen van de

Keshe Foundation verdwijnen. We maken nog steeds deel uit van de

organisatie, maar we concentreren ons op onderzoek en ontwikkeling,

en onze partners doen de commercialisering, (2:36). en de marketing,



en de rest is hun werk. Dit stelt ons in staat om via technologie invloed

uit te oefenen op de producten, om invloed uit te oefenen op, wat wij

noemen, wat wij zien als het resultaat.

Dit werkt perfect voor ons, want voor ons hebben we genoeg gedaan

om te laten zien dat de technologie werkt, het maken van de kleine

dingen. Maar nu, dit is al verplaatst, het is niet iets gaat worden gedaan.

Ons team werkt eraan, zelfs vanmorgen voordat ik hier aankwam zag ik

berichten. Dus volgend jaar, twee jaar, zul je producten zien van twee-

of driehonderd tot tienduizenden. En op de achtergrond zullen het

logo en de bevestiging zijn, en als de naam van het bedrijf verschijnt,

weet je dat de Keshe Foundation er deel van uitmaakt. We zijn die kant

opgegaan. We zijn bezig met de ontwikkeling van een

ruimtevaarttechnologie, niet met marketing, maar we moesten het

doen om te laten zien dat de technologie klopt en toepasbaar is.

Maar je zult een nieuwmerk en een nieuwe marketingstructuur zien.

Want dit is waar we altijd heen zijn gegaan van Kenniszoekers nu, is in

de hand van professionals, het is in de hand van overheden, om de

Keshe Foundation producten te lanceren, niet in onze hand. En we zijn

een groot deel van de eigenaar en we zijn er blij mee. Het laat ons team

toe om te doen waarvoor we gekomen zijn, om nieuwe technologieën

te brengen, om verandering te brengen.

Maar collectief zullen we in de komende 5 jaar Europese depots zien op

een zeer, zeer grote schaal, zelfs groter dan Amazon, zowel in Amerika

als in Azië en waarschijnlijk ook in Afrika. (2:38). We hebben ons

verbonden aan deze overeenkomst, dus het is geen praatje dat we

zouden kunnen doen. Het moet gewoon door het proces heen.

En jullie, het onderricht zal doorgaan zoals het is. De tijdlijn zoals ik die

eerder heb uitgelegd zal veranderen, omdat we ons hoofdkwartier

zullen veranderen. En tegelijkertijd zal het productassortiment van de



Keshe Foundation onder de vlag van een nieuwe organisatie

internationaal verschijnen. We worden ondersteund door een enorme,

massieve structuur. We hebben overeenkomsten gesloten, maar wij

moeten leren hoe we in deze nieuwe omgeving moeten opereren en

zij moeten leren hoe ze zich moeten aanpassen aan nieuwe

technologieën. Het is een groeiproces, dat al weken geleden is

begonnen. En zelfs onze eigen teams zijn aan het leren hoe ze er deel

van kunnen uitmaken, hoe ze zich kunnen organiseren om er deel van

uit te maken.

En zoals ik je een paar weken geleden al zei, zal de technologie van de

Keshe Foundation in de komende 5 tot 10 jaar Apple, Microsoft en de

rest voorbijstreven. Omdat het alles raakt, van landbouw tot energie, tot

voedsel, tot ruimtevaart, tot gezondheid. Maar we moeten heel

voorzichtig zijn en onze partners zijn heel, heel voorzichtig. En stap voor

stap moeten we bevestigen, moeten we leveren en stap voor stap

hebben we dat gedaan. En zo zal het gaan. Dus, u krijgt nog steeds uw

producten, (2:40). u zult veel meer, veel groter assortiment zien in 20 -

(2:40).

30.000 in de komende twee jaar is min of meer heel haalbaar. En alles

draagt de Ethos van de Keshe Foundation in zich.

We zijn op een heel grote manier uit de vergetelheid gekomen, maar

dat hadden we nodig om te groeien. Misschien was het zelfs wel de

oorzaak van het verlies dat ons bracht waar we nu zijn. En zeer

binnenkort zullen jullie weten, ik neem aan dat velen van jullie kunnen

raden waar we naartoe gaan. En we zijn toegewijd. We tekenen

overeenkomsten en als ik een overeenkomst teken, houd ik me eraan.

Zonder twijfel worden we een van de grootste bedrijven ter wereld. In

de komende maanden, jaren. We maken deel uit van een grotere

organisatie. En we zijn alleen betrokken bij onderzoek en ontwikkeling

van nieuwe technologieën en nieuwe structuren.



Dat is dankzij jullie allemaal en iedereen die ons op de achtergrond

steunt, en velen van jullie, er is een beroep op jullie gedaan, we hebben

een lijst bijgehouden van iedereen die iets heeft gedaan, niet alleen

omdat je een Gans hebt gemaakt, of omdat je een goed ding bent, wat

dan ook. Jullie worden ingeschakeld voor de specialiteiten van de

banen die we nodig hebben, en we bloeien op. Het onderwijs zal niet

stoppen. We hebben garanties dat het onderwijs doorgaat. En het

productassortiment en de leveringen zullen allemaal opgaan in deze

ene organisatie volgend jaar, of twee.

Nog een vraag? (2:42).

V: ... Zal Turkije een nieuw vredesstandpunt innemen?

K- Dit is een zeer delicate positie die Turkije heeft ingenomen. Een van

de redenen waarom Erdogan vorige week de verkiezingen won, was

dat hij 2 maanden voor de verkiezingen heel ver achter lag. En hij had

bepaalde steun nodig om herkozen te worden. En de belangrijkste

persoon bij het creëren van die steun is een van onze goede

kenniszoekers. Een zeer goede vriend van mij. En we zijn ons zeer

bewust van en in contact met de situatie in Turkije door zijn operatie.

Hij is al jaren een van de toegewijde Kenniszoekers. Hij is een zeer

hooggeplaatste diplomaat. En we ontmoeten hem regelmatig. Hij is

een familievriend, een familievriend geworden.

En het is... hij heeft me verteld dat hij het gaat veranderen. en hij zet

zijn leven erop, dat hij gekozen wordt en het is hem gelukt. We zien

een heel belangrijke rol voor Turkije weggelegd voor Erdogan. Maar je

moet beseffen dat hij aan een zeer ernstige vorm van kanker lijdt. Het

grootste probleem voor Turkije is niet zolang hij aan de macht is. Zou

hij het nog 5 jaar volhouden? Of misschien 10 jaar? (2:44).

En de geopolitiek van Turkije raakt aan de activiteiten van China in het

Midden-Oosten. En dit is een zeer, zeer delicate positie. Hoezeer de



Amerikanen hem zullen proberen te verleiden en wat we hebben

gezien van de bilaterale en gecombineerde ontmoetingen tussen Iran,

Syrië, Turkije en Irak om de situatie op te lossen, is erg belangrijk,

omdat hij moest toegeven aan de Chinezen. Je moet begrijpen in

welke politieke situatie Erdogan zich bevindt. En China heeft opnieuw

een enorme rol gespeeld in deze besprekingen en in wat we zullen

zien als vrede in dit deel van de wereld.

De aardbeving maakte daar deel van uit. Turkije heeft niet de financiële

middelen om deze enorme aardbeving te herbouwen. En garanties via

Chinese bouwbedrijven zullen hem verlichting brengen. En het wordt

betaald op een manier die we kennen. Het is ingesteld om betaald te

worden in een

heel, wat je noemt, fysieke manier. En om dat te bereiken, om herkozen

te worden en om daar te zijn, moest Erdogan toegeven aan

vredesaanvragen en druk van China met de, wat wij noemen,

viervoudige naties. En op de achtergrond moest hij de Amerikanen een

schop geven en de Israëli's de rug toekeren. Maar deze keer kan hij niet

zomaar springen om herkozen te worden. (2:46). Chinezen zullen hem

hieraan houden.

En nu zien we veel... Erdogan praat, maar zijn machtspositie is

veranderd. En Chinezen hebben veel te zeggen in het proces van

politieke veranderingen in Turkije. En we zullen uiteindelijk zien wat de

inmenging is van wat jullie Amerikanen noemen in dat deel van de

wereld. Als je naar deze dingen kijkt en over de persoon spreekt, moet

je de hele cultuur begrijpen die hij heeft opgezet. Zoals we in het

Engels zeggen, Chinezen hebben hem "by the short and curly's." En

daar blijft hij bij. Hij zal niet toegeven en we zullen zien dat het

vredesproces in Syrië op een voor iedereen gunstige manier zal worden

afgerond.



Het grootste probleem was om de situatie op te lossen aan de

noordelijke grenzen van Iran met de, wat wij noemen, Russische

satellietlanden, die nu denken dat ze een macht hebben en ze zijn in

"bed met Israëli's" gegaan, maar het verhaal is doorgesneden. Opnieuw

met deze overeenkomst. Erdogan heeft dus veel vrijheid, maar hij kan

niet... in eigen land is hij erg machtig, maar internationaal moest hij

veel uit handen geven aan de Chinezen om aan de macht te blijven. En

om dat te krijgen moest hij afscheid nemen van veel Amerikaanse

overeenkomsten en je ziet dat steeds meer gebeuren. (2:48). We zullen

in de komende 3 tot 5 jaar een vredige West-Azië-Oost-Europese zone

zien.

Nog meer vragen? Zullen we het voor vandaag houden?

V: ... Wat betekent het als iemand twee verschillende kleuren ogen

heeft? Er zijn twee verschillende kleuren ogen, zou ik zeggen. En wat

betekenen bloeddoorlopen ogen voor de Ziel?

K- Dan moet je de man vragen die de bloedogen heeft laten schieten.

De verschillende kleuren ogen hebben meestal een heel... twee

verschillende karakters, of geen persoonlijkheid. En het zijn meestal

heel aangenamemensen ommee om te gaan. Ik heb een paar

vrienden die zo zijn. En ik zeg wel eens tegen ze: "Kun je je ogen sluiten

als de ene groen is en de andere blauw?" En ik zei altijd: "kun je het

blauwe oog sluiten en me vertellen wat het groene oog denkt?" En dan

zeg ik, (2:50). "Oké, doe dat oog dicht en vertel me wat het andere oog

denkt?

denkt, voor dezelfde emotie." Ze zeggen: "Nee, het is hetzelfde." Maar

als je daar zit, veranderen ze een deel van het verhaal. Dus het heeft

een effect. Ze was een goede vriendin van de familie en het was

interessant. Ik heb veel tests gedaan met 2, 3 van hen op deze manier.

Het is net als bij de Chinezen met 2 verschillende standen ogen, maar

bij hen is het meer emotioneel, bij de Chinezen is het meer vertrouwen.



En ik zei altijd tegen mijn vriend, raak niet betrokken bij haar, je weet

nooit waar je emotie zit. Het blauwe oog houdt van je en het groene

oog haat je, dus je weet nooit welke je bent.

Nog een vraag?

R: Ik denk dat je het vandaag vrij goed hebt gedaan met de vragen,

dank je.

K- Hartelijk dank. Er is iets dat naar voren kwammet de afbeelding op

het scherm in de les van vandaag. We beginnen de echte bijwerkingen

van Corona te zien. Zolang we ons ermee kunnen verbinden en het

begrijpen. En de geur, het gedrag, nieuwe kankers, nieuwe

omstandigheden waarmee we niet op een bepaalde manier zouden

moeten leven, maar op een nieuwe manier met Corona, we hebben

nieuwe mogelijkheden gevonden om ze te overleven. Een van de

onderdelen is dat mensen die een botmassaprobleem hadden en

Corona kregen, een correctie in hun levensstijl zien. (2:52). Het is dus

niet alleen maar slecht geweest met Corona. Dat is wel zo, maar we

moeten er goed naar kijken en ons ervan bewust zijn dat Corona op

calcium is gebaseerd. En niet alles zal slecht zijn als je een virus krijgt,

want virussen maken nu deel uit van ons dagelijks leven, nu we mens

van de ruimte zijn geworden.

De ruimte heeft geen bacteriën en alleen maar virussen. Dus we

moeten leren en zien welke ons voordeel opleveren en welke gevaren

voor ons. En we hadden het eerste internationale contact ermee op

zo'n grote schaal. En voor de tweede, derde keer en we zullen de

mogelijkheden en de rest zien. We hebben er als wetenschappelijke

organisatie veel van geleerd. En ik weet zeker dat als de mens eenmaal

begint met ruimtereizen met velden, we de cyclus van de Corona op

een heel diepe, diepgaande manier zullen bestuderen om de voor- en

tegenspoed van ruimtereizen te kunnen doorstaan.



Hartelijk dank voor vandaag en doe alstublieft mee aan deze

juli-sessies, want dit zal een zeer groot deel van het werk van het

onderzoek en de proeven voor ons werk voltooien. Hartelijk dank voor

vandaag en hopelijk zien we elkaar volgende week. En vergeet niet dat

we op de 22e om 10:30 tot 12 uur beginnen en dat we vanaf juli de

reguliere tijd van de Keshe Foundation van 9 uur 's ochtends

veranderen in een nieuwe tijd op donderdag. (2:54). Hartelijk dank.
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